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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski
glas, d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Sil-
vana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci
Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica
priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jure Tomažin,
telefon: 04/201-42-43, 031/378 741, telefax: 04/201-
42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Uradne ure: ponedeljek,
torek in četrtek od 8. do 17. ure, sreda od 8. do 18. ure,
petek od 8. do 14. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 8 je 
priloga 80. številke Gorenjskega glasa, 9. oktobra 2009.
V nakladi 5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v
občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.
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Na naslovnici: Ana Marija Šetina, Eva Kuprivec,
Blaž Kastelec, Matevž Bitenc in Matic Ivančič iz
BK Medvode, foto: Gorazd Kavčič

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE

Oglasi

Ljubljana, d.o.o.

Nudimo vam veliko
izbiro poslovnih in 
novoletnih daril.

Odprto vsak delovnik od 8. do 17. ure.
Vljudno vabljeni!

Smo nasproti trgovine Mercator
v Pirničah! 

Zg. Pirniče 25, 1215 Medvode
Tel.: 01/362-33-00, Fax: 01/362-33-01
GSM: 041/694-751
e-mail: zivas@siol.net, www.zivas.si

Zlatarstvo Zvonimir Trtnik s.p.,
Polje 17, Ljubljana-Polje

Seškova c. 9, 1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si

pestra izbira nakita
izdelava nakita po naročilu
popravilo, čiščenje nakita

imamo naziv ”zlatarski mojster”
40 let tradicije NOVO V MEDVODAH

TRGOVINA

TISOČ DARIL
BC MEDVODE, 1. NADSTROPJE

● DARILA ZA OTROKE IN ODRASLE
● SVEČE IN SVEČNIKI
● SPOMINKI IN IZDELKI 

DOMAČE OBRTI ...
ODPRTO: PON. - PET. 9. - 13. ure

15.30 - 18.30
SOBOTA 9. - 12. ure

S TEM OGLASOM PRIZNAMO
10% POPUSTA

✂     ✂     ✂
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KITAJSKA restavracija BELI LABOD
MALICA: od 10.00 do 12.00

SAMO 3,50 €

KOSILO: od 12.00 do 16.00
SAMO od 4,50 € dalje

DOSTAVA HRANE
NA DOM (vse dni)

� 040/353 567, 041/201 689
WWW.BELI-LABOD.COM

DELOVNI ČAS:
od pon. do pet. 10.00 - 22.00

sob., ned. 11.00 - 22.00
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Oglas

Naj vas prijazno povabimo k naročilu. 
Tel.: 04/201 42 41 ali e-pošta: narocnine@g-glas.si. 

Z veseljem pričakujemo vaš odziv!
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Privoščite si nekaj trenutkov 
in v miru preberite Gorenjski glas, 
ki za vas izhaja 
vsak torek in petek.
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Prireditve oktober 2009 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Od 2. 10. Galerija Zbilje, LIKOVNE DELAVNICE ZA OTROKE KUD Zbilje andreja.erzen@gmail.com
2009 vsak ponedeljek od 7. do 14. leta 031/878 953 

do konec maja in petek, RISANJE IN SLIKANJE
2010 od 17.00 do 18.30 

Petek, Gledališče SEKSUALNA PERVERZIJA KUD Medvode www.kud-medvode.si
9. 10. 2009 Medvode, V CHICAGU 01/361 26 54

ob 19.30 Vse štima. Sex, pogovori, življenje,... vse. od 15. do 18. ure
Dokler te ne zagrabi, da ti bi pa ... blagajna@kud-medvode.si

Komedija.
Za IZVEN.

Sobota Smledniški grad, 4. razstava gob Ljubitelji gob
in nedelja, od 11. ure Okrepčali se boste iz Smlednika  

10. in 11. 10. s pravo gobovo juho iz kotlička. 
2009

Torek, Knjižnica Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
13. 10. 2009 Medvode, od 4. leta dalja ter kratka 01/361 30 53

ob 17. uri ustvarjalna delavnica

Sreda, Knjižnica Literarni večer Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
14. 10. 2009 Medvode, Jurij Marussig 01/361 30 53

ob 19.30 

Četrtek, Gledališče rokgre KUD Medvode www.kud-medvode.si
15. 10. 2009 Medvode, DAN ŽENA 01/361 26 54

ob 19.30 Ženske vseh dežel, od 15. do 18. ure 
združite se (z moškimi)! blagajna@kud-medvode.si

burkaški kabare
Režija: Tina Gorenjak

Za abonma ČETRTEK in IZVEN.

Petek, Gledališče rokgre KUD Medvode www.kud-medvode.si
16. 10. 2009 Medvode, DAN ŽENA 01/361 26 54

ob 19.30 Ženske vseh dežel, od 15. do 18. ure 
združite se (z moškimi)! blagajna@kud-medvode.si

burkaški kabare
Režija: Tina Gorenjak

Za abonma PETEK in IZVEN.

Torek, Knjižnica Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
20. 10. 2009 Medvode, od 4. leta dalja 01/361 30 53 

ob 17. uri ter kratka ustvarjalna delavnica

Petek, KUD Pirniče, Carlo Goldoni: CAMPIELLO KUD Pirniče Informacije in rezervacije: 
23. 10. 2009 ob 19.30 komedija 041/776 735,

Režija: Sergej Verč 031/352 772
Gostuje: Dramska skupina SKD Tabor, 

Opčine, Italija.
Predstava je bila uvrščena 

na Linhartovo srečanje 2009
Za abonma OTH in izven

Sobota, KUD Pirniče, BOLPINA IN VOLK KUD Pirniče Informacije in rezervacije: 
24. 10. 2009 ob 17. uri Lutkovna predstava za otroke 041/776 735,

Lutkovno gledališče Rovinj 031 352 772
Predstava traja 35 minut.

Za otroški abonma Otehajček in izven.
Predstava je bila uvrščena 
na več lutkovnih festivalov 

Sobota, Gledališče R.S.V.P. KUD Medvode www.kud-medvode.si 
24. 10. 2009 Medvode, Baletna premiera 01/361 26 54 

ob 19. uri Feniksbalet info@kud-medvode.si 
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DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Nedelja, Gledališče Projekcija filma Plan9 Nina
25. 10. 2009 Medvode, Korpus Krispi 040/654 365

ob 20. uri Produkcija: Plan9
Režija: Vitomir Kaučič
Žanr: Mystery /Thriller

VSTOP PROST

Torek, Knjižnica Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
27. 10. 2009 Medvode, od 4. leta dalja ter kratka 01/361 30 53

ob 17. uri ustvarjalna delavnica

Sreda, Knjižnica Razstava MANDAL Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
28. 10. 2009 Medvode, amaterske slikarke 01/361 30 53 

ob 19.30 Stanislave Heberle

Sobota, Gledališče rokgre KUD Medvode www.kud-medvode.si
31. 10. 2009 Medvode, DAN ŽENA 01/361 26 54 

ob 19.30 Ženske vseh dežel, od 15. do 18. ure 
združite se (z moškimi)! blagajna@kud-medvode.si

burkaški kabare
Režija: Tina Gorenjak

Za IZVEN.

Preživite noč čarovnic 
v Gledališču Medvode. 

Degustacijo jedi iz buč pripravlja 
gostilna Bencak.

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ti-biro@medvode.si, ali ticmedvode@tzm.si.

Prireditve, občina

OBČINA MEDVODE
Cesta komandanta Staneta 12
1215 Medvode

Na podlagi 3. člena Pravilnika o postopku določitve predstavnika izva-
jalcev letnega programa športa v občini Medvode v svet Zavoda za
šport in prireditve Medvode (v nadaljevanju: pravilnik), objavljamo

JAVNI POZIV
za predlaganje kandidatov za predstavnika izvajalcev 

letnega programa športa
v občini Medvode v svet zavoda 

”Zavod za šport in prireditve Medvode”

Predmet poziva je določitev enega predstavnika izvajalcev letnega pro-
grama športa v občini Medvode, ki bo imenovan v svet zavoda ”Zavod
za šport in prireditve Medvode”, za mandatno obdobje štirih let.

Na javnem pozivu lahko sodelujejo športna društva s sedežem v obči-
ni Medvode, ki so bila v zadnjih treh letih vsaj enkrat sofinancirana iz
proračuna Občine Medvode in je šport njihova glavna dejavnost, kar
mora biti razvidno iz kopije izpiska iz Poslovnega registra Slovenije.

Posamezno športno društvo lahko predlaga le enega kandidata.

Kandidature morajo biti oddane na predpisanem obrazcu in poslane s
priporočeno pošto na naslov: Občina Medvode, Komisija za vodenje
postopka - Svet zavoda ZŠPM, Cesta komandanta Staneta 12, 1215
Medvode, s pripisom ”ne odpiraj”. Zadnji rok za predložitev kandidatur
je 24. 10. 2009.

Javni poziv, pravilnik in obrazec za prijavo kandidatov, so dostopni na
spletni strani www.medvode.si.

Dodatne informacije: Občina Medvode, Sonja Rifel, tel.: 361 95 43.

Sonja Rifel, višja svetovalka II, l.r.
predsednica komisije 

TURISTIČNA ZVEZA MEDVODE
Cesta komandanta Staneta 12
1215 Medvode

Turistična zveza Medvode razpisuje prosta dela

VODJA TURISTIČNEGA BIROJA (m/ž)

Ste komunikativni, radi delate z ljudmi in imate organizacijske
sposobnosti? Govorite aktivno vsaj en tuj jezik, poznate turi-
stično dejavnost v Medvodah, obvladate delo z računalnikom
in so vam programi Word, Excel, PP, elektronska pošta in in-
ternet poznani?
Imate dokončano najmanj V. stopnjo izobrazbe in najmanj dve
leti delovnih izkušenj? Prednost pri izbiri boste imeli kandidati
s pridobljeno strokovno izobrazbo ekonomske ali turistične
smeri.
Če izpolnjujete navedene pogoje, vas vabimo, da se prijavite
na razpis. 

Vaše okvirne naloge bodo: 
- skrb za nemoteno delo v turističnem biroju (TIB)
- posredovanje informacij turistom, nabava in prodaja 

spominkov, kart ...
- koordinacija turističnih vodnikov in turističnih društev 

v občini
- sodelovanje pri razpisih za občinska sredstva in izvedba 

projektov
- organizacija naročanja promocijskih gradiv
- izdelava poročil

Svoje vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljite na 
naslov: 
Turistična zveza Medvode, Cesta komandanta Staneta 12,
1215 Medvode, s pripisom na ovojnici: NE ODPIRAJ - RAZPIS
TZM, najkasneje do 26. oktobra 2009. Kandidati, ki bodo iz-
polnjevali razpisne pogoje, bodo povabljeni na razgovor po
28. oktobru 2009.

Predviden začetek del: december 2009
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Belo - Krajevna skupnost Katarina in grad-
beni odbor za gradnjo vodovodnega sistema
Ojstrica-Belo sta ob slavnostni predaji vodovo-
da v upravljanje Komunali Kranj v program
prireditve poleg druženja in kulturnega pro-
grama, v katerem so sodelovali učenci POŠ
Topol in ansambel mladih glasbenikov iz Ka-
tarine, vključili še izvedbo mokre vaje v sode-
lovanju s PGD Sora in krajani.

Slavnostni dan na Belem, v vasici na nad-
morski višini 683 metrov, se je začel z dvema
prikaznima vajama za krajane, nadaljeval pa z
mokro vajo. Več je povedal Matej Lombar iz
PGD Sora, vodja intervencije: ”Namen današ-
nje vaje je bil prikaz uporabe hidranta, da do-
mačinom pokažemo, kako se uporablja, kako
se razvije cev, kako je treba posredovati v pri-
meru požara. Krajani se kar zavedajo, kako po-
membno je, še posebej v oddaljenih krajih,
imeti tudi ta znanja. Po dveh prikazih je sledi-
la še vaja. Eden izmed domačinov je ugotovil,
da gori počitniška hišica. Krajani so zbrali cevi
po vasi iz hidrantnih omaric, razvili en vod
vode do počitniške hišice in začeli gasiti. Nato
so na kraj intervencije prišli še gasilci.” Nekaj
besed je dodal tudi Leopold Knez, podžupan
Občine Medvode: ”Današnji dan je pomem-
ben, ker gre za uradno predajo vodovodnega
sistema in tudi hidrantnega omrežja, ki je nuj-
no potrebno za primer požarnih nesreč. Sistem
je zadosten, ni pa še dokončno zgrajen. Manj-
ka še požarni bazen v dolini.” 

Po vaji se je slovesnost nadaljevala ”Pr’ Le-
nart” z uradno predajo vodovoda, na kateri je
bil prisoten tudi Roman Udir iz Komunale
Kranj, ter druženjem ob hrani, pijači in glasbi.
Sam dogodek je vodil Vladimir Bertoncelj,
predsednik gradbenega odbora, ki je povedal
nekaj več o zgodovini gradnje vodovoda na
Belem. Pojasnil je, da so se aprila leta 1992
udeleženci del na obnovi ceste Topol-Belo po
končani akciji zbrali na sklicanem sestanku in

soglasno sprejeli sklep, da se organizirano lo-
tijo reševanja oskrbe z vodo v kraju, ne glede
na lokacijo. Na sestanku je bil imenovan grad-
beni odbor za izgradnjo Vodovodnega sistema
Ojstrica -Belo. Začetki so bili obetavni, kasne-
je pa se je večkrat zapletlo in od takrat do da-
nes je preteklo že več kot sedemnajst let. 

Na vodovod priključenih 
40 gospodinjstev

”Zelo sem vesel, da je vodovod prišel pod Ko-
munalo Kranj. Naš sistem predajamo na zelo vi-
sokem nivoju, za kar gre zahvala celotnemu
gradbenemu odboru. Na ta vodovod je priključe-
nih 40 gospodinjstev. Ljudje seveda niso povsem
zadovoljni, ker morajo vodo prekuhavati. Treba
bo vgraditi filtrirno napravo in izvajati bolj kva-
litetni nadzor na celotnem področju. Nujne so
mini čistilne naprave, nedopustno je, da v zem-

ljo na tej višini spuščamo fekalije, ki onesnažu-
jejo tudi podtalnico v nižje ležečih krajih,” je po-
udaril Vladimir Bertoncelj, ki je bil za ves trud,
ki ga je vložil v gradnjo vodovoda, na prireditvi
deležen še posebne zahvale, tako kot tudi Miro
Jager, Nataša Marjetič, Rozi Žbontar, Vladi-
mir Marjetič, ki je bil vsa ta leta gospodar,
oskrbnik vodovoda, in Franci Jeraj. Vodovodni
sistem Ojstrica-Belo je drugi v KS Katarina, po-
leg vodovoda Topol, katerega upravljavec je Ko-
munala Kranj. ”Na vodovodnem sistemu Topol
imamo zaenkrat zadeve urejene, pojavil pa se je
problem, ker je preveliko priključkov na takrat
načrtovano število. Jih je več kot sto in zaradi
tega v sušnih obdobjih pride do pomanjkanja
vode. Iskati moramo dodaten vodni vir za zago-
tovitev nemotene oskrbe. V vasi Belo pa je drug
problem. Število priključkov se ne predvideva ne
vem kako veliko, je pa voda iz tega vodnega vira
ob večjih padavinah kontaminirana in jo je po-
trebno prekuhavati. Občini smo že predlagali re-
šitev,” pa je dejal Ciril Sušnik, predsednik KS
Katarina. Nekaj besed o vodovodnem sistemu,
ki so ga na novo prejeli v upravljanje, je povedal
Roman Udir iz Komunale Kranj: ”Verjamem,
da je napeljava vodovoda narejena kvalitetno,
problem pa je na samem vodnem viru. Naše delo
v prihodnjih mesecih bo, da bomo skušali nare-
diti sanacijo zajetja. Smo v stiku z občino in za-
deve skušamo rešiti na način, ki bo najbolj opti-
malen za ta vodovod.”

Maja Bertoncelj 

Vodovod predali Komunali Kranj
Na Belem so 26. septembra vodovodni sistem Ojstrica-Belo predali v upravljanje Komunali Kranj. 

Začetek gradnje vodovoda aprila 1992.

Na dveh prikaznih vajah in tudi na mokri vaji so v okviru usposabljanja sodelovali tudi krajani. 

”Pr’ Lenart” je bil najprej kulturni program, ki mu je sledilo druženje.

Organizacijski odbor za izvedbo pri-
reditve se ob zaključku del na gradnji
vodovodnega sistema Ojstrica-Belo,
KS Katarina, vsem sodelujočim lepo
zahvaljuje za sodelovanje na prireditvi. 

Za organizacijski odbor 
predsednik Vladimir Bertoncelj
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Medvode - ”Najemnikov v Pastoralnemu
domu sv. Jožefa v Preski kljub leta 2004
plačani najemnini še vedno ni,” se je glasil
naslov sporočila, ki so ga pred kratkim tudi
na medije naslovili v LDS Medvode. ”Ob-
čina je leta 2004 sklenila pogodbo, ki se je,
potem ko smo jo razkrili javnosti in ko smo
od pristojnih državnih organov zahtevali
presojo, izkazala za nezakonito. Šlo je za
prikrito nezakonito financiranje Župnije
Preska, ko je občina Pastoralnemu domu sv.
Jožefa v Preski nakazala 104.323,15 evrov
in tako ”popravila storjeno krivico iz prete-
klosti”, kot so zapisali. Potem ko smo javno
dokazali, da gre za nezakonitost, je občina
junija 2008 sklenila aneks k pogodbi, s ka-
terim sta občina in Župnija Preska nezako-
nito donacijo preimenovali v najemnino. Z
njo je občina domnevno najela večnamen-
sko dvorano v izmeri 150 kvadratnih me-
trov in pomožne prostore v Pastoralnem
domu sv. Jožefa v Preski za potrebe Krajev-
ne skupnosti Preska, za društveno dejavnost
pevskih zborov, za potrebe mladine, skavt-
sko dejavnost, za potrebe karitativne dejav-
nosti in drugih dejavnosti po dogovoru z
občino in dejavnosti Osnovne šole Preska.
Pogodbeni stranki sta se medsebojno dogo-
vorili, da se začne aneks izvajati po prido-

bitvi uporabnega dovoljenja s strani Župni-
je Preska,” je zapisala Alenka Žavbi Ku-
naver, predsednica LDS Medvode.

Kot pravi, je Župnija Preska za objekt pri-
dobila uporabno dovoljenje konec leta
2008. ”V njem teče veliko število progra-
mov, toda med temi ni nobenega od tistih,
ki sta ga pogodbenici določili v aneksu k
pogodbi. Kljub pogodbeni zavezi in javni
obljubi Občina Medvode še vedno ni po-
zvala zainteresiranih, da prijavijo potrebe
po uporabi javnega prostora in se s tem uvr-
stijo na seznam potencialnih uporabnikov
večnamenske dvorane Pastoralnega doma
Preska. Še več, Krajevna skupnost Preska,
zaradi katere je bil v prvi vrsti vnaprej pla-
čan znesek domnevne najemnine, je v dopi-
su celo pojasnila, da problematike Pastoral-
nega doma ni nikoli obravnavala na svoji
seji, niti ni bila nikoli seznanjena z vsebino
pogodbe. Očitno je, da na občini potiho ra-
čunajo, da bi javnost pozabila na pogodbe-
no obveznost,” še pojasnjuje. Medtem so na
občini pripravili javni poziv za oddajo vlog
za koriščenje večnamenske dvorane v Pa-
storalnem domu v Preski, ki je objavljen v
tokratni številki Sotočja.

Maja Bertoncelj 

OBČINA MEDVODE
Cesta komandanta Staneta 12
1215 Medvode

Javni poziv
za oddajo vlog za koriščenje 

večnamenske dvorane
v Pastoralnem centru Preska

Predmet poziva je uporaba večnamenske
dvorane v Pastoralnem centru Preska. 
Na javnem pozivu se pričakujejo vloge
društev in posameznikov, ki za opravljanje
svoje dejavnosti ne razpolagajo z ustrez-
nimi prostori. Prednost pri izbiri bodo ime-
la društva oz. posamezniki, ki delujejo na
področju kulture, mladine ter humanitar-
nih dejavnosti v občini Medvode.
Vloge s kratkim opisom programa delova-
nja naj zainteresirani pošljejo do 20. okto-
bra 2009 na naslov: Občina Medvode,
Cesta komandanta Staneta 12, Medvo-
de, s pripisom: ”Ne odpiraj - javni poziv -
pastoralni center ”. 
Z izbranimi izvajalci bodo sklenjene 
najemne pogodbe.

Dodatne informacije: 
Sonja Rifel, višja svetovalka II, 
tel. 361 95 43

Stanislav Žagar, l.r.
župan

Kranj - Cene oskrbe s pitno vodo v občini
Medvode so se spremenile v skladu s Pravilni-
kom o oblikovanju cen storitev obveznih ob-
činskih gospodarskih javnih služb varstva oko-
lja in sklepom Občinskega sveta občine Med-
vode iz seje 22. aprila lani. O višjih cenah in o
oskrbi s pitno vodo v občini smo se pogovarja-
li z Romanom Udirjem, vodjem poslovne
enote Vodovod pri Komunali Kranj, podjetju,
ki upravlja javni vodovodni sistem v Občini
Medvode. 

Voda je za občane Medvod, ki se z vodo
oskrbujejo preko javnega vodovodnega si-
stema, dražja. Za koliko?

”Višje cene so v veljavo stopile s septem-
brom, spremembe na računih so z oktobrom.
Gre za okrog 25-odstotno povišanje. Občina
Medvode ima minus na poslovnem izidu, ker
ima kot občina vodne vire zagotovljene samo
preko črpanja vode, kar pomeni, da so zagon-
ski stroški dokaj visoki.”

Cene komunalnih storitev od sredine av-
gusta naprej določajo občine same. Gre pri-
čakovati še dodatne podražitve vode?

”Vlada res nima več roke nad cenami komu-
nalnih storitev. Te so v pristojnosti občinskega
sveta, gredo pa na Vlado v formalno potrditev.
S prihodnjim letom se pripravlja sprememba

na tem področju v tem smislu, da bodo šla vsa
osnovna sredstva s 1. 1. 2010 v poslovne knjige
občine, kar pomeni, da bo dala občina osnov-
na sredstva komunali v najem. Cene bodo tudi
zaradi tega dejstva višje.”

Ali občani Medvod za vodo v primerjavi z
občani drugih občin, kjer je koncesionar
Komunala Kranj, plačujejo več?

”Cene v občini Medvode so višje kot v ob-
činah, v katerih opravljamo to dejavnost. To
pa predvsem iz tega razloga, ker ima občina
Medvode okrog 95 odstotkov vode, ki jo je
treba črpati.”

Kako ocenjujete oskrbo s pitno vodo v ob-
čini?

”S samo oskrbo sem načeloma zadovoljen.
Župana moram pohvaliti v smislu, da smo pri-
šli do rezervnih vodnih virov, ki jih je potreb-
no imeti.”

V občini je še kar nekaj vaških vodovo-
dov. Vaš pogled na to?

”Nekateri vaški vodovodi so zagotovo zelo
kvalitetno vzdrževani, spet drugi so potrebni
sanacije. Je pa stvar dogovora med občino in
odbori, ali bodo vodovod predali občini ali ne.
Če se bodo odločili, da ne, bodo sami izvajali
to dejavnost in občina jim bo morala podeliti
koncesijo.” Maja Bertoncelj

Višje položnice za vodo
S septembrom so stopile v veljavo nove cene storitev oskrbe s pitno vodo v občini Medvode. 

Spremembe na računih v mesecu oktobru.

Roman Udir, vodja poslovne enote Vodovod pri 
Komunali Kranj

Kje so najemniki?
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Medvode - Turistična zveza Medvode je tri-
najsto leto podelila priznanja akcije Moja de-
žela - lepa in gostoljubna, sicer projekta Turi-
stične zveze Slovenije. Prireditev je potekala
17. septembra, kraj dogajanja pa je bil predvi-
den pred rojstno hišo Jakoba Aljaža v Zavrhu.
Zaradi slabega vremena so prireditev prestavi-
li v Kulturni dom Medvode, osrednja nit kul-
turnega programa, v katerem je nastopil tudi
pihalni kvartet Godbe Medvode, pa je kljub
temu ostal Jakob Aljaž, gostitelj večera. 

Podelili so deset priznanj, dve posebni prizna-
nji in razglasili dobitnika pelinovega cveta. Pri-
znanje za najlepše urejeno javno površino so
dobili skrbniki otroškega igrišča pri Podružnič-
ni osnovni šoli v Sori, za najlepši javni objekt
je bil razglašen Župnijski dom Sora, za najlep-
še urejen spomenik naravne in kulturne dediš-
čine podružnična cerkev sv. Jakoba, v kategori-
ji industrijskih podjetniških objektov so prizna-
nje prejele Savske elektrarne iz Ljubljane, med
javnimi zavodi Osnovna šola Preska, med go-
stinskimi objekti Gostilna Bencak iz Medvod,
za najlepše urejeno kmetijo družina Dobnikar
iz Žlebov, za lepo urejeno zasebno hišo družini
Štrukelj iz Žlebov in Košir s Topola, za najlep-
šo pa družina Vehovec iz Vaš. Podelili so tudi
dve posebni priznanji. Prejeli sta ju ŠD Sora za
organizacijo prvega Festivala kranjske klobase
in Vrtec Medvode za sodelovanje v projektu
Mala šola turizma. Pelinov cvet pa je tokrat šel
v roke Občini Medvode, oddelku za gospodar-
ske javne službe, in sicer zaradi slabega vzdr-
ževanja ceste skozi vas Žlebe. 

”Že nekaj let je bila naša želja, da bi priredi-
tev organizirali na prostem. Ko smo razmišlja-
li o lokaciji, smo izbrali hišo Jakoba Aljaža.
Zaradi slabega vremena smo prireditev žal
morali prestaviti v Kulturni dom Medvode,” je
pojasnil Jure Galičič, predsednik Turistične
zveze Medvode, o letošnji akciji pa dodal: ”Si-
cer sem zadovoljen, bi si pa želel še večjega
odziva nekaterih krajev, iz katerih je bilo pred-
logov premalo. Ko smo hodili po terenu, smo
opazili zelo malo črnih točk, neurejenih objek-
tov. Medvode postajajo kar lepo urejene.” V

ocenjevalni komisiji so bili poleg Galičiča še
Jože Ločniškar, Marjeta Lukežič, Lado Trajber
in Nejc Smole. Predsednik komisije Jože Loč-
niškar je povedal: ”Vsako leto je več prijav.
Letos smo pogledali 38 objektov. Zelo sem za-
dovoljen, da posamezna turistična društva pri-
javljajo svoje kraje, svoja videnja, naj bo to na
zasebne hiše, vrtove, industrijske objekte. Zelo
malo pa je bilo individualnih prijav. Glede po-
delitve Pelinovega cveta pa mislim, da smo se
odločili pravilno. Cesta skozi vas Žlebe je ob-
činska in v zelo slabem stanju. Po njej se vo-
zim vsak dan in je res neznosno.” 

Kaj dobitnikom pomenijo takšna priznanja
Turistične zveze Medvode, smo vprašali na-
grajenko iz kategorije zasebnih hiš in javnega
zavoda. ”Priznanje mi pomeni zelo veliko in
bo viselo na vidnem mestu. Lepo je, da je hiša
in njena okolica urejena. Ideja za zunanjo ure-
ditev je moja, pomagal pa je tudi vrtnar. Nekaj
je sadovnjaka, grmičevja, imamo otroški igral-
ni prostor, zelenjavni vrt. Za vse to najpogoste-
je skrbim jaz in otroka. Dela je kar veliko, a ni
težko. To mi je hobi, v veselje,” je povedala
Helena Vehovec iz družine Vehovec iz Vaš, ki

je dobila priznanje za najlepše urejeno zaseb-
no hišo. Med javnimi zavodi je priznanje pre-
jela OŠ Preska, prevzela pa ga je ravnateljica
Tatjana Bizant: ”Priznanje meni in vsem, ki
se trudimo za čim lepšo šolo, pomeni zelo ve-
liko. Sem zelo vesela, ker je težko staro stavbo,
kot je naša, narediti konkurenčno novim objek-
tom. V to je vloženega kar precej našega truda.
Veseli smo, da nam finančno pomaga tudi ob-
čina. Imamo novo igrišče z igrali za učence
prve triade, na katerem otroci preživijo veliko
časa in se na njem dobro počutijo. To igrišče je
zaprto za zunanje obiskovalce. Ureja se tudi
igrišče za drugo triado, ki pa bo odprtega tipa.
V podaljšanem bivanju imamo skoraj dvesto
otrok in zato je prav, da jim v času, ki ga pre-
živijo zunaj, zagotovimo dobre pogoje za igro,
druženje.”

Dobiti priznanje za lepo urejen objekt in oko-
lico je spodbuda za delo tudi za naprej. Nova
akcija bo potekala prihodnje leto, zato vablje-
ni, da takrat prijavite svoj objekt ali pa tistega,
ki se vam zdi vreden javne pohvale. Seveda pa
je potrebno prej za dovoljenje vprašati lastnika.

Maja Bertoncelj

Trinajstič priznanja za urejenost
Turistična zveza Medvode je podelila priznanja akcije Moja dežela - lepa in gostoljubna. 
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Priznanje za najlepše urejeno zasebno hišo je prejela družina Vehovec iz Vaš. Na sliki Helena Vehovec.

Med gostinskimi objekti je priznanje dobila Gostilna Bencak iz Medvod.Za najlepši javni objekt je bil razglašen Župnijski dom Sora.
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Minister Lukšič v Rahelinem vrtcu
Minister za šolstvo in šport dr. Igor Lukšič je obiskal Rahelin vrtec - hišo otrok Montessori v Preski. Prišel

je na povabilo župnika Župnije Preska Franca Klopčiča.

Medvode - V Preski so lani septembra v no-
vih prostorih Pastoralnega doma sv. Jožefa
odprli Rahelin vrtec - hišo otrok Montessori.
30. septembra letos ga je prvič obiskal mini-
ster za šolstvo in šport dr. Igor Lukšič. Pred-
stavniki vrtca z ravnateljico Edo Šteblaj so
mu pobližje predstavili delo in življenje v za-
sebnem vrtcu, v katerem je v treh skupinah
54 otrok, zanje pa skrbi osem vzgojiteljic, od
tega sta dve angleško govoreči. 

Obisk je bil vljudnostni, minister pa je pri-
šel na povabilo Franca Klopčiča, župnika
Župnije Preska in direktorja Župnijskega za-
voda sv. Janeza Krstnika. ”Danes sem si prvič
ogledal vrtec, ki deluje po metodi Montesso-
ri, s katero sem se sicer prvič srečal v Kalifor-
niji. Name je ta vrtec in način dela, ki ga ima-
jo, naredil velik vtis. Je dobra pridobitev in
dopolnitev vseh pedagoških metod, ki se na
slovenskem uveljavljajo. Zelo sem vesel, da
so mi razkazali ta vrtec. Vesel sem še posebej
zato, ker imamo v Sloveniji težave z zagotav-
ljanjem prostora za otroke v vrtcih, ker je na
srečo nataliteta začela naraščati. Vsak vložek

v vrtčevski prostor je dobrodošel, tudi ko gre
za nejavna sredstva in zato seveda še posebna
zahvala vsem, ki so pripravljeni prevzeti to
breme nase, kot v tem primeru župnija na
čelu z župnikom. Da bi le bilo še več takšnih
iniciativ, ki so za starše, za občino in za 
Slovenijo zelo pomembne in dobrodošle,” je
po koncu obiska povedal dr. Igor Lukšič,
ki je doma le nekaj kilometrov stran od Rahe-
linega vrtca. ”Na sosednjo stran v šolo vozim
otroka, v teh prostorih pa še nisem bil, zato
me je tudi osebno zanimalo, kaj ta vrtec 
nudi, kako deluje. Prišel sem tudi zato, da
dam podporo temu, kar se dogaja v zasebnih
vrtcih, v zasebni iniciativi, ker se mi zdi, da
je zadeva malo zastala. Ljudi je očitno strah,
ker sem jasno in javno izrazil najprej pod-
poro javni mreži, vendar ni nobenega razlo-
ga, da ne bi ministrstvo v skladu s svojimi pri-
stojnostmi podprlo tudi zasebno iniciativo.
Potrebujemo vrtce in potrebujemo dobre 
vrtce. Če so starši z njimi zadovoljni, če je z
njimi zadovoljna širša skupnost, ni prav no-
benega razloga, da ne bi tega podprli. Tisti, ki

temu nasprotujejo, bi morali priti sem ali 
v druge tovrstne ustanove, da bi videli, da
tupoteka kvalitetno delo. Moram reči, da je 
Rahelin vrtec v Preski eden od najbolje 
opremljenih vrtcev v Sloveniji,” je dejal dr.
Lukšič.

V Župniji Preska in v vrtcu so bili veseli, da
se je minister odzval povabilu. ”Z veseljem
smo ga sprejeli. Živi v naši župniji in ne na
zadnje je tudi od blizu spremljal gradnjo tega
objekta, ko je svoje otroke vozil v osnovno
šolo, tako da so mu stvari delno znane. Zdelo
se nam je primerno, da nas obišče, in vidi, kaj
smo zgradili. Hvaležen sem mu, da je izpo-
stavil tudi pomen vložka v osnovna sredstva,
ki je izjemno velik,” je povedal župnik Franc
Klopčič. Dela v Pastoralnem domu so skoraj-
da končana. ”Neizdelana je ostala samo še
kapela, ostali prostori pa že služijo svojemu
namenu,” je pojasnil.

Po vrtcu je ministra popeljala ravnateljica
Eda Šteblaj, ki je bila vesela, da je opazil do-
bro delo. Obiska pa se je udeležil tudi župan
Medvod Stanislav Žagar. Maja Bertoncelj

Zapora lokalne ceste ob Sori
Od ponedeljka, 12. oktobra, do predvidoma petka, 27. novembra,

bo na občinski cesti zaradi gradnje vodovoda in rekonstrukcije 
ceste popolna zapora odseka od gostilne Bencak do železnine. 
Dostop bo omogočen z lokalne ceste Medvode-Goričane. M. B.

Gasilke še naprej navdušujejo
Medvode - Uspehi medvoškega gasilstva so se nadaljevali na držav-

nem tekmovanju v gasilski orientaciji, ki je potekalo 12. septembra
potekalo. Pri mladinkah so tokrat blestele gasilke iz PGD Sora, ki so
zmagale pred mladinkami PGD Zbilje. V PGD Zbilje je šlo tretje 
mesto še v kategoriji mlajših pionirk. Največji uspeh medvoškega 
gasilstva pa je seveda zlato mladink PGD Zbilje na gasilski olimpijadi
v Ostravi. Po sprejemu pri ministrici za obrambo dr. Ljubici Jelušič,
je mlade gasilke sprejel še župan Medvod Stanislav Žagar. M. B.

NOVO        NOVO       NOVO

NUDIMO ZASEBNO VARSTVO 
OTROK V MEDVODAH
REDNO: manjša skupina otrok
VPISUJEMO OTROKE ZA NOVO ŠOLSKO LETO 

ZAČASNO: popoldansko varstvo za vse 
starostne skupine, po dogovoru. Pridemo tudi na dom.

Informacije po telefonu: 040/354 018 
Marina Stare s. p., Turkova ulica 21, Medvode

Franc Klopčič, Stanislav Žagar, Eda Šteblaj in dr. Igor Lukšič med otroki 
v Rahelinem vrtcu

Minister dr. Igor Lukšič si je z zanimanjem ogledal, kako poteka delo 
v zasebnem katoliškem vrtcu.
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Sanirajo zaprto smetišče v Dragi
Za prekritje odpadkov, za ureditev vzdrževalnih poti in za izvedbo varovalnega nasipa 

je bilo pripeljano več kot 22 tisoč ton materiala.

Cenjene občanke in občane obveščam, da sem 5. oktobra 
v Medvodah odprla notarsko pisarno.

Notarska pisarna je v 1. nadstropju levo v poslovni stavbi Kmetijske zadruge Medvode,
na naslovu Cesta ob Sori 11. 
Poslovni čas notarske pisarne je ob ponedeljkih, torkih in četrtkih od 9. do 16. ure, 
vsako sredo od 9. do 17. ure in ob petkih od 9. do 14. ure. 
Za obisk ali informacije pokličite tel. št. 361-16-99 ali 041/990-575 
ali pišite na e-naslov: info@notarkakanalec.si.

Vljudno vabljeni.                                                       Notarka Martina Kanalec 

Škofja Loka - Takratna velika občina Škofja
Loka je leta 1974 začela načrtno urejati odla-
gališče nenevarnih komunalnih odpadkov Dra-
ga, ki meji na občino Medvode. Lokacijsko do-
voljenje za objekt odlagališča je bilo pridoblje-
no leta 1976. Za obratovanje so bila pridoblje-
na vsa takrat predpisana soglasja, vključno s
soglasjem takratne mejne občine Ljubljana-
Šiška. Opravljeni so bili tudi vsi zakonsko
predpisani tehnični pregledi in leta 1977 je bilo
izdano uporabno dovoljenje. Odlagališče, na
katerega so smeti vozili iz štirih občin na škof-
jeloškem, je z obratovanjem prenehalo proti
koncu leta 2006, trenutno pa poteka sanacija. 

”Odlagališče nenevarnih odpadkov Draga je
prenehalo z obratovanjem 31. oktobra 2006. V
obdobju do konca junija letos smo na odlaga-
lišču odložili še 9.800 ton nenevarnih odpad-
kov v skladu z odločbo o potrditvi Načrta ne-
izvedenih del. V skladu z določili veljavne
Uredbe o odlaganju odpadkov na odlagališčih,
je bilo namreč do 31. decembra 2007 potrebno
izdelati tako imenovan ”načrt neizvedenih
del” in ga poslati v potrditev na Agencijo RS
za okolje (ARSO). Odložitev 9.800 ton od-
padkov je bila z namenom dokončnega obli-
kovanja odlagališča in zagotovitve primernih
naklonov zaradi odvodnjavanja zaprtega odla-
gališča,” je pojasnil Janez Štalec, vodja rav-
nanja s komunalnimi odpadki na Loški komu-
nali, ki je upravljavec odlagališča, ter dodal:
”Julija letos je izbran izvajalec začel s sanacij-

skimi deli. Do konca septembra so bila izve-
dena vsa večja gradbena dela. Za prekritje od-
padkov, za ureditev vzdrževalnih poti in za iz-
vedbo varovalnega nasipa je bilo pripeljano
več kot 22 tisoč ton materiala, izvedeno je bilo
planiranje in ureditev odvodnjavanja meteor-
nih vod. Te dni izvajalec del zaključuje še
ostala manjša ureditvena dela, kot je vgradnja
drenažnih cevi, kompletna obnova črpališča
izcednih vod, dokončno oblikovanje varoval-
nega nasipa, ozelenitev in obnova zaščitne

ograje okrog odlagališča. Po dokončni izvedbi
vseh del po odločbi ARSO, bo stekel še upra-
vni postopek zaprtja odlagališča Draga. Ob-
seg vzdrževalnih del in izvajanje monitorin-
gov na zaprtem odlagališču, naslednjih naj-
manj 10 let, bo določila ARSO v odločbi o za-
prtju odlagališča.”

Zunanja podoba, pa tudi sam pogled na zapr-
to odlagališče, je že drugačen, kot je bil. Na
odlagališče spominja tudi vzpetina deset me-
trov nad nivojem okoliškega terena, ki bo oze-
lenjena s travo in obrasla z nizkim grmičev-
jem. Na območju sedanjega odlagališča Draga
pa bodo še naprej obratovali določeni objekti,
ki pa funkcionalno ne sodijo več med objete
odlagališča. Namenjeni so zbiranju in sortira-
nju ločenih frakcij odpadkov. To se objekti, ki
sodijo v sklop Zbirnega centra za ločeno zbra-
ne frakcije: obratna zgradba, perišče, mostna
tehtnica s tehtalno hišico, prekladalna postaja,
in pomožni objekti za hrambo strojev in komu-
nalni objekti. Ostali bodo tudi vsi obstoječi ko-
munalni priključki. S tem se skladno s predpi-
si zagotavlja vzdrževanje odlagališča tudi po
njegovem zaprtju. Maja Bertoncelj

Odloženi odpadki na odlagališču v Dragi so že prekriti z zemljo.

OBVESTILO
Na podlagi prejetih poročil o preizkusu vode vam sporočamo, da zaradi varnosti zdravja
uporabnikov ostane v veljavi stalen preventivni ukrep prekuhavanja pitne vode v prehrambne
namene pri uporabi vode iz naslednjih vaških vodovodnih sistemov:
VVS Belo-Ojstrica VVS Steška planina
VVS Drnovec VVS Vaše
VVS Golo Brdo-Polana VVS Žlebe-Jetrbenk
VVS Mamovec-Tehovec VVS Žlebe-Seničica
VVS Sora VVS Žlebe-Studenčice
Poročila so dostopna na spletni strani Občine Medvode.
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Žlebe - V TD Žlebe Marjeta letos niso na-
daljevali z izkopavanji na območju arheolo-
škega najdišča na Gradišču. Je pa zato na to
temo izšla zloženka avtoric Tadeje Mulh in
Barbare Nadbath, vodja projekta pa je bila
Marta Vidmar. V zloženki so zapisani poda-
tki o tem arheološkem najdišču, ki sodi na
mejno območje med nekdanjimi gospostvi
Španhajmov in Freisinških. 

Prva pisna omemba gradu Jeterbenk izvira
iz začetka 13. stoletja, iz listine Henrika, istr-
skega mejnega grofa, in nakazuje, da je bil
grad pozidan že vsaj v 12. stoletju. Stari jeter-
benški grad na vzpetini Jeterbenk je bil zgra-
jen po sredini 12. stoletja za potrebe utrjeva-
nja španhajske posesti na Kranjskem in konec
13. stoletja ni več ustrezal temu namenu. Zato
so Jeterbenški do prve polovice 14. stoletja

neposredno pod njim postavili novi Herten-
berg, h kateremu je sodila tudi utrdba oziro-
ma samostojni stolp Nebojs. 

Iz zloženke izvemo še, da je bilo ob arheo-
loških raziskavah, ki so potekala zadnja leta,
odkritih zelo malo najdb, pri čemer gre ve-
činoma za odlomke stekla, lončenine in nekaj
železnih žebljičkov. Na podlagi teh predme-
tov je odkrita arhitektura datirana v 14. oziro-
ma 15. stoletje in sodi v nekoliko poznejši
čas, ko zgodovinarji predvidevajo, da je bil
Jeterbenk že opuščen. Lahko pa gre na 
Gradišču za mlajši oz. novi Jeterbenk. Kaže,
da so vse tri stavbe propadle zelo hitro za 
izumrtjem rodbine po moški strani konec 14.
stoletja, saj so bile sredi 15. stoletja že razva-
line oziroma gradišča. Lokacija na Gradišču
je arheološko potrjena srednjeveška utrdbena

arhitektura. Tloris se je zelo lepo pokazal z
izdelavo digitalnega modela reliefa. Glede na
te ugotovitve je imela utrdba na zahodni stra-
ni obzidje, v srednjem delu pa osrednji objekt
(palacij), ki se na zahodni del obzidja nasla-
nja. Na severnem in južnem delu sta dobro
vidni dve izboklini, ki bi lahko bili ostanki
stolpov. Maja Bertoncelj 

Izkopavanja na Jeterbenku v zloženki

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Na mostu čez Savo še polovična zapora
Smlednik - V torek, 6. oktobra, so sprostili enosmerni promet za vsa

vozila po mostu čez Savo med Zbiljami in Smlednikom, ki je bil za ves
promet zaprt že od sredine julija. Odpravljena je bila popolna zapora
ceste in vzpostavljena polovična zapora mostu. Promet sedaj poteka iz-
menično enosmerno, usmerjan pa je s semaforjem. Sprostitev prometa
po obeh pasovih je predvidena za 25. oktober. Kot smo že pisali, je bil
most na posameznih lokalnih mestih tako poškodovan, da predvideni
način obnove ni ustrezal, tako da so morali celotno premostitveno kon-
strukcijo ojačati oz. obložiti z betonom, kar je predstavljal bistveno po-
večan obseg del. Obseg del se je bistveno povečal tudi na obeh obre-
žnih podporah mostu. M. B.

V Sori zapora ceste zaradi gradnje kanalizacije 
Sora - Konec avgusta so v Sori začeli z gradnjo kanalizacijskega

omrežja od Čarmanove ulice do Brinoxa v dolžini 900 metrov.
”Hkrati z gradnjo kanalizacije poteka tudi obnova vodovoda in 
gradnja plinovoda. Zaradi del bo predvidoma še do konca meseca 
oktobra zaprta glavna lokalna cesta skozi Soro. Obvoz je urejen na
relaciji Goričane-Ladja-Senica-Reteče-Lipica-Gosteče-Sora,” je 
pojasnil Gregor Mrjasec iz Oddelka za investicije Občine Medvode.
Kot je še povedal, priključek gospodinjstev na kanalizacijo letos 
verjetno še ne bo mogoč, v prihodnjem letu pa bodo z gradnjo kana-
lizacijskega omrežja v Sori nadaljevali še v delu od Doma krajanov
do samostana. M. B.
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Ljudje in dogodki, uganka

Zbilje - Društvo za opazovanje in proučeva-
nje ptic Slovenije (v nadaljevanju DOPPS) je v
okviru evropskega dneva opazovanja ptic 4.
oktobra opazovanje ptic pripravilo na petih lo-
kacijah v Sloveniji. Na Gorenjskem so ptice
najprej opazovali na Zbiljskem, nato pa še na
Trbojskem jezeru. Med udeleženci opazovanja
so bili člani društva, že dobri poznavalci ptic,
pa tudi drugi. Več o opazovanju je povedal
Vojko Havliček, predsednik Ljubljanske sek-
cije Društva za opazovanje in proučevanje ptic
Slovenije in vodja opazovanja v Zbiljah. 

Lahko na kratko poveste nekaj besed o
društvu?

”DOPPS je ena najstarejših nevladnih nara-
vovarstvenih organizacij v Sloveniji. Ustanov-
ljen je bil leta 1979, torej letos praznujemo tri-
deset let in danes šteje več kot tisoč članov.
Smo vodilna naravovarstvena nevladna organi-
zacija v državi, ki združuje ljubitelje ptic in na-
rave po vsej Sloveniji. Namen delovanja
DOPPS je varovanje ptic in njihovih habitatov.
Smo polnopravni partner svetovne zveze za
varstvo ptic BirdLife International.”

Ob letošnjem evropskem dnevu opazovanja
ptic ste opazovanje pripravili tudi v Zbiljah. 

”Tema letošnjega evropskega dne opazovanja
ptic je Ohranimo čudež selitve ptic! Mnogo

ptic selivk je ogroženih zaradi podnebnih spre-
memb ali posegov človeka v naravo, zato lah-
ko njihove selitvene poti rešimo le skupaj. Ob
evropskem dnevu opazovanja ptic smo v druš-
tvu pripravili pet izletov in eden izmed njih je
bil na Zbiljsko in Trbojsko jezero. Poskušali
smo ptice približati ljudem. Razdelili smo jim
brošuro o vodnih pticah. Slednje je najlažje
pokazati začetnikom. Te ptice so na miru, ne
letajo sem in tja, so običajno v večjih skupinah
in se jih udeleženci lažje zapomnijo. V brošuri
so tudi ”drobiž”, kot jaz včasih rečem, torej
ptice, ki se običajno nahajajo okrog naših hiš,

bivališč. Tudi te smo danes videli in jih udele-
žencem pokazali, povedali njihove značilnosti:
če so selivke ali ne, kako in kje gnezdijo, so
stalni pari in podobno.” 

Kakšna lokacija za opazovanje ptic so Zbilje?
”Zbilje so zanimiva točka za ptice, ki so stal-

nica tukaj, in seveda tudi za ptice selivke, ki 
se na svoji dolgi poti iz severnih v južne kraje
tu zadržujejo na južni, nenaseljeni strani, ob
obali pa so se nekatere vrste rac navadile na
hranjenje, tako da obiskovalci te ptice lahko 
vidijo zelo od blizu.”

Koliko časa poteka opazovanje?
”Pri pticah je tako, in hvala bogu, da je tako,

da nikoli ne vemo, ali bomo ptico videli ali 
ne, koliko jih bomo in katere. To ni ogled v 
zoološkem vrtu. Vedno pa seveda upamo, da
bomo videli čim več vrst.” 

S čim ste jih opazovali?
”Z daljnogledi, ki ga mora imeti vsak ptičar,

in s teleskopi, ki so še boljši za opazovanje. Na
tem izletu so udeleženci lahko preizkusili naj-
novejšo opremo sponzorja letošnjega evrop-
skega dne opazovanja ptic, podjetja Nikon.”

Izleti pa niso vaše edine akcije?
”Naše društvo vsak mesec organizira kar ne-

kaj predavanj po vsej Sloveniji in tudi nekaj iz-
letov, kot je današnji. Predavanja so precej spe-
cifična, tako da se jih običajno udeležujejo
naši člani, današnji izlet pa je namenjen širši
javnosti, bolj začetnikom.” Maja Bertoncelj

Opazovali ptice
Ob evropskem dnevu opazovanja ptic so ptice 4. oktobra opazovali 

na petih lokacijah v Sloveniji, tudi na Zbiljskem jezeru. 

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Na posnetku boste bržčas zlahka pre-
poznali slikovit, razčlenjen, še dokaj 
krajinsko nepoškodovan predel naše obči-
ne. Kje je torej nastal spodnji posnetek,
kako se je ta zaselek in to območje imeno-
valo pred sto leti in kaj kuka v ozadju? 
Odgovore pošljite do konca oktobra na naš
naslov Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4,
4000 Kranj, s pripisom ”za Sotočje”. 
En pravilen odgovor bomo izžrebali in ga
nagradili.

V septembrski številki pa smo vas spra-
ševali, kako pridemo do slapu na spodnji 
fotografiji. Do slapu pridemo, če se napoti-
mo v dolinico Belega potoka, potem pa se
zgoraj na širokem prodišču napotimo k 
levem potočku, kjer bomo zagledali očem
prikrito stopničasto skalovje in slap. Na-
grado prejme Marjeta Bokan z Golega
Brda. Čestitamo. 

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Udeleženci opazovanja ptic na Zbiljskem jezeru so se seznanili tudi s pripomočki za opazovanje.

Koliko ptic so opazili na Zbiljskem 
jezeru? 120 rac mlakaric, 65 labodov
grbcev, 45 lisk, 30 malih ponirkov, 18 
čopastih črnic, šest sivk, štiri rumeno-
noge galebe, eno sivo čapljo, eno sivo
gos, dve žvižgavki, dva kormorana in
enega čopastega ponirka. 
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Energija, oglasi

Zavrh - Kmetija Mis sodi v vrh slovenske ži-
vinoreje po predelavi mleka (imajo 150 glav
živine), vso krmo pa pridelajo sami na 60
hektarjih zemljišč. Letno proizvodnjo 11 ti-
soč litrov mleka po novem prodajajo tudi na
štirih mlekomatih, sicer pa zadnjih pet let
njihovo mleko vozijo v Italijo.

Mlekomate imajo v Medvodah, na tržnici v
Ljubljani in Kosezah, v Fužinah, sledi morda še
Mercator Šiška. ”Kupci so surovo mleko dobro
sprejeli, saj je očitno, da se obračajo nazaj k na-
ravi, k neposrednejšemu stiku s proizvajal-
cem,” pravi gospodar Tomaž Mis. Preobsežna
industrializacija uničuje celoten svet, zato je in
bo ekologija vse pomembnejša. Tudi zato so
obnovljivi viri energije postali zanimivejši, pri
Misovih pa so se odločili za gradnjo velike
sončne elektrarne (fotovoltaike) na strehi hleva. 

Odločili ste se za investicijo v fotovoltaično
elektrarno. Zakaj? 

”Sončni paneli imajo visoko ceno, po moje
so še vedno predragi. Ob razmišljanju o tovrst-
ni investiciji zato marsikoga visok vložek od-
vrne, tudi premije države pri odkupu električ-
ne energije so zaradi trenutne nizke cene elek-
trike, danes (pre)nizke. Investicija v sončno
elektrarno je vprašljiva, saj se povrne po več
kot 15 letih delovanja, zato smo se prijavili na
razpis za evropski denar (ukrep 311 v diverzi-
fikacijo nekmetijskih dejavnosti na podeželju)
za gradnjo sončne elektrarne. Menjava kritine
na hlevu (kjer je postavljena integrirana sonč-
na elektrarna), razpis in tudi dvajsetletna ga-
rancija proizvajalca po učinkoviti proizvodnji
električne energije, nas je prepričala.” 

So vas vodili še kakšni drugi razlogi?
”Z ženo sva razmišljala, da bova ob predaji

kmetije in odhodu med upokojence, obdržala
elektrarno in si na ta način zagotovila pokojni-
no in varno starost. Seveda šele po tem, ko
bova odplačala kredite za njo. Mesečni zaslu-
žek naj bi takrat znašal približno 3.500 evrov.”

Za kako veliko investicijo gre?
”Investicija v material in izvedbo je bila vred-

na približno 480 tisoč evrov, dodatno pa smo

morali še popraviti ostrešje in zamenjati del
kritine, zato je skupna investicija znašala pri-
bližno 550 tisoč evrov. Z razpisom Agencije RS
za kmetijske trge in razvoj podeželja smo uspe-
li pridobiti pomoč, saj jih sam ne vrednotim za
nepovratna sredstva. Menim, da gre za zelo
ugoden kredit države, ki ga bomo z delovanjem
in prodajo električne energije v 15 letih vrnili
nazaj. Zaradi pridobljenega subvencioniranja
skozi razpis agencije, je namreč premija, ki jo
zagotavlja država za proizvedeno elektriko, za
petino nižja. Na ta način država denar pobere
nazaj. Pa vendar se nam bo zaradi tega investi-
cija povrnila prej, že v sedmih, osmih letih.”

Kljub temu je bila pridobitev pomoči eden
od razlogov pri odločitvi za gradnjo elek-
trarne?

”Seveda. Po inšpekcijskem pregledu naj bi v
prihodnjih dneh dobili delno povrnjeno inve-
sticijo in poplačali približno polovico kredita.
Kot rečeno pa je bila odločitev tudi zaradi eko-
logije, saj pri proizvodnji ne nastajajo nobene
škodljive emisije za ozračje. Tovrstna tehnolo-
gija je v Avstriji, na Bavarskem in Švici že tako

dobro sprejeta, da so vse strehe črne zaradi
sončnih panelov. Prav je, da jih posnemamo.” 

Vaša sončna elektrarna deluje zadnje tri
mesece. Kakšne so izkušnje?

”Avgust je bil izjemen, saj je šlo v omrežje
okoli 600 kilovatov, sicer pa naj bi elektrarna
dajala okoli 100 kilovatov mesečno. Tako kaže
izračun glede na dane možnosti, saj je pri nas
pozimi veliko megle, od maja do srede oktobra
pa je proizvodnja velika. Težav doslej ne po-
znamo, celo točo so sončni paneli odlično pre-
nesli, čeprav je drugo kritino kar lepo zdelalo.”

Sončna elektrarna Mis je ena največjih 
na Gorenjskem. Ali so se pri vas že oglasili
drugi potencialni investitorji, ki bi zgradili
podobno elektrarno?

”Veliko jih gre v investicijo zaradi ekološke
osveščenosti in predvsem z manjšimi elektrar-
nami, ljubiteljsko. Po ogledu naše sončne elek-
trarne, je isti izvajalec (Bruno Blatnik, Svarun)
že začel graditi štiri nove, ena ima le malo
manjšo moč. Očitno Slovenci več pozornosti
namenjamo zdravemu načinu življenja in čiste-
mu okolju.” Boštjan Bogataj

Naložba za varno starost
Družina Mis je pred tremi meseci zagnala eno največjih sončnih elektrarn v Sloveniji. 

Doslej le pozitivne izkušnje.

Poleg pestre ponudbe so 
na voljo še domači suhomesnati izdelki 

kmetije Žunar.

V trgovini je tudi

Vinska klet Rondič
Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h

Sobote: 7.30 - 18 h
Nedelje, prazniki: 8 - 12 h
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PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR’KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan v tednu
odlične pice, 
testenine in druge 
jedi po naročilu. 

☎ 01/362 12 20
PRIDI, POKUSI IN SPOZNAJ,

DA PICERIJA HARLEKIN JE NAJ, NAJ ...
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Tomaž Mis pred eno največjih sončnih elektrarn pri nas - na hlevu kmetije Mis
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Oglasi

Ponedeljek: od 13. do 19. ure
Torek: od 8. do 19. ure
Sreda: od 8. do 19. ure 
Četrtek: od 8. do 19. ure 
Petek: od 8. do 19. ure 
Sobota: od 7.30 do 13. ure

Vaši lasje so vaše bogastvo, 
zaupajte jih frizerju!
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Pokličite nas na telefon: 
01/361-24-84

ali pa na 
GSM: 040/263-015

KOZMETIČNI SALON

MANIKURA
LIČENJE OBRAZA

KOZMETIKA
PEDIKURA

TEA PLAZAR s. p., DONOVA c. 2, 1215 MEDVODE
TEL.: 01/36-15-265, GSM: 041/24-24-19

NOVO NOVO  KAVITACIJA NOVO NOVO

Postopek kavitacije je brezbolečinska revolucionarna storitev, ki
ne prizadene okoliških tkiv in je brez stranskih učinkov.
S kavitacijo natančno odpravljamo celulit in maščobne obloge 
na trebuhu, zadnjici, stegnih, bokih, kolenih in zgornjih delih rok.
Pri tem je pomembno, da pijemo veliko vode, ki pomaga telesu
izločiti nakopičene maščobe.
Kavitacija je namenjena tako ženskam kot tudi moškim, ki imajo
težave z nakopičenimi maščobnimi oblogami ali celulitom. Obravnava
vsake stranke bo individualna, povabljena bo na razgovor, kjer ji
bomo pojasnili postopek in odgovorili na morebitna vprašanja.

Rezultati so vidni že po eni sami terapiji, saj zmanjšamo 
obseg do 3 cm na tretiranem področju. 

Nadaljnji posegi še dodatno zmanjšajo obseg, 
učinki pa so dolgotrajni.

V MESECU OKTOBRU IN NOVEMBRU 
KAVITACIJA SAMO 60 EUR 

Več o naši ponudbi na www.temi.si
Namen RCM in diagnosticiranje bolezni in tudi ne zamenjava za zdravljenje, ki ga predpiše osebni zdravnik!
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√ Zakladnica znanja od A do Æ

√ Praktiœni nasveti za vsako priloænost 

300 vpraøanj 

o psih
Dodatek: 

Naœrt

nege

Karin Gre

� Zakladnica znanja od A do Æ

� Praktiœni nasveti za vsako priloænost
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Pogovor

Zbilje - Na njenem domu v Zbiljah smo obis-
kali lutkarico Bredo Rovšek. Lutke ji prosti čas
zapolnjujejo, odkar je v pokoju. Delala je kot
vzgojiteljica, učiteljica, zato ji je svet domišljije
blizu že vse življenje. Vse lutke, ki jih uporablja
v svojih predstavah, sama tudi naredi. Njene lut-
ke dobro poznajo številni otroci iz medvoškega
vrtca in tudi prvih razredov osnovnih šol. 

Vaše predstave niso običajne. Gre za uče-
nje z lutkami.

”Res je. Vse predstave so del projekta učenje
z lutkami za predšolske otroke in učence na
razredni stopnji. Projekt učenje z lutkami je
gledališko-pedagoški proces, pri katerem otro-
ci v vrtcu ali na razredni stopnji ob lutkovnih
predstavah pridobivajo znanje iz učno-vzgoj-
nih vsebin. Na primer pri učni uri slovenskega
jezika za spoznavanje glasov in črk z igrico Po-
tujemo v pravljično deželo, kjer vila Mira črke
čara, ali za ustvarjanje ali dopolnjevanje zgod-
be Zajček Uhec se je izgubil. Pri učni uri ma-
tematike je to predstava o muci Maci, ki je šte-
la zvezde, in otroci s pomočjo lutke spoznava-
jo števila, štejejo. Za učno uro spoznavanje
okolja je primerna predstava Gozdne novice
novinarke Make, kjer opis dogajanja zaobseže
vse letne čase. Otroci z lutko animirajo opis
dogajanja v naravi. Za glasbeno vzgojo pa
imam dve predstavi, in sicer Mojca Pokrajculja
in Žogica Nogica. Pri obeh otroci animirajo z
lutko, pojejo pesmi in improvizirajo dialoge.”

Lutke vas zaznamujejo zadnja leta. Navdu-
ševale so vas verjetno že prej?

”Nisem profesionalka, nisem obiskovala no-
benih lutkarskih seminarjev ali kaj podobnega.
Vse, kar nastane, nastane povsem v meni. Lut-
karstvo je moj hobi, posvečam se mu poleg var-
stva mojih vnukinj, ki sem jih prav tako navdu-
šila za lutke. Lutke jih že fascinirajo, tako kot
so mene že od vedno. Je pa bil problem v tem,
kje lutke dobiti, kako jih narediti. Za to potre-
buješ čas. To je ustvarjalni proces, ki pride, če
se v to poglobiš, se temu posvetiš, imaš mir za
razmišljanje, za domišljijo. Po šolah so po mo-
jem mnenju lutke veliko premalo prisotne.”

Kakšen medij je lutka?
”Lutka je medij, preko katerega se otrok

sprosti, je prepričljiv v svoji širini in domišlji-
ji. Otroka vodi preko improviziranega igranja
ali ustvarjalne igre vlog. Lutka spodbuja otro-
ka, da si upa sam vstopiti v svet domišljije, ki
ga je otroška glava prepolna. S svojimi zamis-
limi ustvarja razgibano dogajanje, dialoge, ak-
cije, ki jih seveda popestri z otroško domišlji-
jo. Tako se izognemo otroški narejenosti, me-
hanični govorici, nenaravni drži. Otrok pri tem
pridobiva pozitivne izkušnje, ki mu pomagajo
utrjevati občutke lastne vrednosti in sposobno-
sti. S tem načinom dela otroka spodbudiš, da
začne razmišljati o lutki. Lutka je lahko vse,
tudi svinčnik, barvica ... Pomaga mu, da si upa
vstopiti v ta svet domišljije. S tem, ko mu daš
lutko, ga navajaš, da se lahko izraža, da dobi
drugo izkušnjo.”

Vaša prva lutka?
”Moja prva lutka ... Ja, tako se je začelo.

Hčerka dela v šoli v Pirničah in me je prosila,
ali bi naredila lutke za prestavo Debela repa.
Približno sem vedela, kako se stvari streže in
začela delati. Spoznala sem, da je to ena zelo
fina stvar. Lutke izdelujem iz obstojnih materi-
alov, kot so pena, keširanje, stiropor, glinomol.”

Kaj pa vaša prva predstava?
”Prišla je povsem po naključju. Kolegica, ki

je vodila šolo v naravi v Gozdu Martuljku, me
je prosila, če bi jih obiskala in otrokom z lut-
kami popestrila dan. Sama pri sebi sem začela
razmišljati, kaj bi pripravila. Naredila sem lut-
ke Bedanca, Pehte, srake, sove in sem šla. To
je bila moja prva predstava z naslovom Gozd-
ne novice novinarke srake Make. To je bila
predstava o jesenskem času v Gozdu Martulj-
ku. Sraka leta po gozdu in vse novice, ki se
zgodijo podnevi, sporoča sovi.”

Zgodbo malce priredite?
”Ja, tako je povsod, da lahko čim bolj vključim

otroke. V Mojci Pokrajculji sem jo na primer
spremenila tako, da je lisica po krivem obdolži-
la zajca in ga tudi spodila. Potem zajčka pokliče
nazaj in se mora opravičiti, ker pa se ne zna, se
v zgodbo vključijo otroci. Mojca vsakega, h ka-
teremu pride, vpraša, kaj zna in otroci to svoje

znanje predstavijo skupaj z lutko. Vse lutke na
koncu vedno dam tudi otrokom, tako da si lahko
še sami izmislijo zgodbico in nastopajo.”

Kaj trenutno ustvarjate? 
”Trenutno nadgrajujem predstavo Bela šteje

zvezde. Bela je sama doma, jo je strah, pleše.
Ker ne more zaspati, začne šteti zvezde. Vse-
bina še nastaja.”

Kje vse nastopate?
”Največ po vrtcih in šolah. Sodelovala sem na

festivalu Igraj se z mano na Prešernovem trgu v
Ljubljani. Bila sem tudi v Sarajevu v slovenskem
društvu Ivana Cankarja pri dopolnilnem pouku
slovenskega jezika, pa v vrtcu v Rovinju ...”

Kaj vam pomeni preživljanje časa z lutkami?
”Človek se na neki način izraža, lahko tudi

prek lutke. Žal mi je, da se nisem s tem začela
ukvarjati že prej. Je pa seveda vedno prisoten
nek dvom, ki je morda potreben.”

Kako na vas gledajo otroci?
”Ugotovila sem, da me otroci sploh ne vidijo

kot starejšo gospo, kot babico. To jih sploh ne
moti. Poslušala sem tudi lutkarico Barbaro Bu-
latović, ki je pripovedovala svojo izkušnjo iz
Afrike. Povedala je, da otroci sploh niso opazi-
li, da ima drugačno barvo kože od njih. Lutka
je pregrada, je tista, ki se ji otroci posvetijo.”

Maja Bertoncelj

Z lutko v svet domišljije
Breda Rovšek iz Zbilj, upokojena učiteljica, svoj prosti čas posveča lutkam. 

Sama jih izdeluje in s predstavami nastopa po vrtcih in šolah. 

Breda Rovšek z Žogico Nogico in vilo Miro 
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Ljudje in dogodki

Topol - Poletje se je prevesilo v jesen in čas
pospravljanja jesenskih pridelkov je tu. Učenci
in učitelji podružnične osnovne Topol so na
igrišču pred šolo tudi letos pripravili jesensko
tržnico, tiste, željne sprehoda, pa popeljali po
Poti divjega petelina.

Zadnjo nedeljo v septembru so na katarinski
tržnici prodajali tako rekoč vse za nedeljsko
kosilo. Na eni od stojnic ste lahko kupili
sadove narave - krompir, buče in ostalo zelen-
javo, pa tudi kostanj in sveže jurčke. Na drugi
so učenci ponujali domače pecivo, ki so ga
spekli v šoli, na tretji pa prav tako v šoli izde-
lane glinene okraske z jesenskimi motivi. Če
so vam všeč vloženo sadje in gobe ter marme-
lada različnih okusov, ste lahko kupili tudi to.
Sredi igrišča je eden od dvajsetih učencev, ki
obiskujejo šolo na Katarini, ponujal domači
jabolčni sok. Tiste stvari, ki jih niso spekli ali
izdelali sami, so učenci na tržnico prinesli od
doma ali sosedov. Da je bila izbira še pestrejša,

so jim na pomoč priskočile kmetije Jeraj,
Malenšek in Zanožje.

Po hitrem ogledu tržnice se je nekaj obisko-
valcev odpravilo raziskovat okolico po Poti di-
vjega petelina. ”Spomladanski pohod vodijo
učenci, danes pa skrbijo za tržnico, zato bom
vodja jaz,” je pojasnila Polona Kožlakar, ena

od učiteljic. Pot jih je od šole vodila do kmeti-
je Mamovec na medvoški strani sv. Jakoba,
nato do cerkve same, od tam pa so se odpra-
vili na Rog, se spustili do cerkve sv. Katarine
in odšli na Jeterbenk. Ko so se po približno
treh urah zmerne hoje vrnili do šole, jih je tam
že čakalo zasluženo okrepčilo. Peter Košenina

Pestra izbira na jesenski tržnici
Dvajset učencev POŠ Topol je prodajalo jesenske pridelke.

Medvode - Turistična zveza Medvode je četrto leto zapored v okviru
akcije Moja dežela lepa in gostoljubna razpisala tudi Foto natečaj, letos
na dve temi: Tu sem doma - Polhograjski dolomiti in Pohodništvo. 

”Letos nismo razpisali tako splošnega Foto natečaja kot pretekla leta.
Odločili smo se za dve usmerjeni temi. Politiko Turistične zveze Med-
vode želimo peljati v smer pohodništva, predvsem po Polhograjskih
dolomitih, in zato takšen izbor tem. Z odzivom in izborom sem zado-
voljen. Prišli smo do dveh lepih fotografij, ki jih bomo z veseljem
uporabili v promocijske namene,” je povedal Jure Galičič, predsednik
Turistične zveze Medvode.

V kategoriji Polhograjski dolomiti je priznanje za svojo fotografijo
prejela Irena Krasnik, v kategoriji pohodništvo pa Teja Kopač. Za

nagrado je vsaka dobila sto evrov. V komisiji so bili Boris Primožič, 
Iztok Pipan in Aleš Nanut. Izbor je pojasnil predsednik komisije Boris
Primožič: ”Nagrajeni fotografiji sta izstopali, tako da odločitev ni bila
težka in smo bili enotni. Fotografija je morala ustrezati razpisani temi,
upoštevali pa smo tudi fotografske gabarite: barve, postavitve, izreze,
ki morajo biti tudi že ljubiteljskim fotografom dovolj jasni.”

Maja Bertoncelj

Izbrani fotografiji za promocijo občine

Na Katarini so za obiskovalce v jesen-
skem času pripravili še eno tradicional-
no prireditev, namreč Kostanjevo ne-
deljo, ki je v organizaciji Turističnega
društva Katarina potekala 4. oktobra.
Na parkirišču pri tamkajšnji podružnič-
ni osnovni šoli Topol so postregli s pe-
čenim kostanjem, odličnim domačim 
jabolčnikom in domačim pecivom.

Nagrajeni fotografiji Irene Krasnik ...

... in Teje Kopač

Učenci so obiskovalcem ponujali vse, kar jeseni zraste na vrtu, pa tudi gozdne dobrote, ki jih letos ne manjka.
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Žlebe - ”Ko smo ustanovili turistično društvo, smo se dogovorili, da
bomo vsako leto organizirali tudi srečanje za vse krajane, nekakšen va-
ški praznik. Letošnji je potekal petič, namen pa je seveda, da se med
seboj družimo, bolje spoznamo in se poveselimo,” je povedala Olga
Verovšek, predsednica TD Žlebe - Marjeta, katerega člani so srečanje
Žlebčanov organizirali 12. septembra. 

Srečanja se je udeležilo okrog 130 prebivalcev Žlebov. ”Veseli nas, da
so prišli tudi tisti krajani, ki se sicer prireditev našega društva ne ude-
ležujejo. Verjetno je k temu botroval tudi pester program. Otroke je za-
baval animator Sten Vilar iz Studia Anima, pripravili pa smo tudi igre
in seveda lovski golaž ter druge dobrote,” je še pojasnila Verovškova. 

Maja Bertoncelj, foto: Petra Arhar

Peti vaški praznik
Turistično društvo Žlebe - Marjeta je 
organiziralo peto srečanje Žlebčanov. 

Otroke, pa tudi njihove starše, je v Žlebeh zabaval Sten Vilar. 

Otroci in pravljični junaki 
ob Zbiljskem jezeru

Zbilje - Od prejšnjega tedna je v bistroju Dotik pri čolnarni ob
Zbiljskem jezeru na ogled prikupna razstava domače slikarke iz Zgornjih
Pirnič Majde Žakelj. Vsi obiskovalci, posebej pa otroci, so navdušeni nad
motivi otrok in pravljičnimi junaki, ki jih je zanje na desetih večjih in pet-
najstih manjših platnih pričarala umetnica. 

”Od lani, ko sem postala babica, sem z velikim veseljem opazovala
vnukinjo Kajo pri igri. Posebej sem bila navdušena, ko sem jo letos po-
leti videla v vrtcu pri igri z vrstniki, skupaj pa sva večkrat listali tudi za-
nimive slikanice,” pravi Majda Žakelj, ki je idejo, da razstavo pripravi
prav ob Zbiljskem jezeru dobila, ko so s hčerko in vnukinjo prišle v lokal
pri čolnarni. ”Ob lokalu je prijeten kotiček z igrali za najmlajše in lastnik
je bil navdušen, da na steni ob igralih razstavim slike z motivi otrok in
pravljičnimi junaki,” pravi Majda in dodaja, da bo razstava odprta naj-
manj do konca meseca, morda pa še kakšen teden dlje.  Vilma Stanovnik

IZVAJAMO OBIČAJNO ESTETSKO IN 
MEDICINSKO PEDIKURO.
Običajna estetska pedikura zajema krajšanje in
tanjšanje nohtov na nogah, odstranjevanje od-
mrle zadebeljene kože, lakiranje nohtov in
končno hranjenje kože z ustrezno kremo.
Medicinska pedikura je zahtevnejša od klasič-
ne, saj se srečujemo s trdovratnimi otiščanci,
zastaranimi kurjimi očesi, vraščenimi nohti,
bradavicami in glivicami.
Če vse te nevšečnosti spremlja še sistemsko
obolenje, kot je diabetes, in jemanje določenih
zdravil, je potrebna pri delu še večja previd-
nost.
Pedikuro opravljamo aparativno, v večini prime-
rov brez bolečin.

NAJPOGOSTEJŠI PROBLEMI 
Z NOGAMI
OTIŠČANEC je posledica slabega krvnega
obtoka, največkrat nastane na mestih, kjer pri-
haja do stalnega pritiska na določen del noge
(preozki čevlji, stari ponošeni čevlji, premajhni
natikači). Pomembno je, da se odmrla koža
redno odstranjuje in da se koža dnevno hrani s
primerno kremo.
KURJE OKO nastane, kadar se na določe-
nem mestu otiščanec predolgo ne odstrani oz.

kadar je bila noga izpostavljena kratkotrajnemu
močnemu trenju (zadostuje že nekaj ur noše-
nja ozkih salonarjev z visokimi petami). V pre-
cejšnji meri pa je nastanek kurjih očes povezan
z dednostjo.
VRAŠČENI NOHTI so prav tako kot kurja
očesa lahko dedno pogojeni, lahko so posledi-
ca nepravilnega striženja nohtov ali pa posledi-
ca povečane telesne teže (npr. v nosečnost). V
začetni fazi vraščanja težavo rešujemo s podla-
ganjem nohtov, v akutnih fazah pa noht vrača-
mo v želen položaj s posebnimi sponkami. Po-
stopek je neboleč, čas zdravljenja pa odvisen
od stopnje vraščenosti.
BRADAVICE povzroča virus v organizmu, po-
navadi izbruhnejo ob padcu odpornosti telesa.
Glede na razraščenost bradavic, se odločimo
za način zdravljenja oz. nadaljnjo napotitev k
dermatologu.
GLIVICE so trdovratna nadloga, največkrat jih
dobimo v vlažnih prostorih, kjer gre za pomanj-
kljivo čistočo (bazeni, savne). Oseba z glivica-
mi mora doma vzdrževati visoko stopnjo higie-
ne (uporaba lastne brisače, copat, prekuhane
nogavice). Če ne uporabljamo antimikotikov,
se glivice s kože razširijo tudi na nohte, ki spre-
menijo barvo, se pričnejo debeliti ter postane-
jo krušljivi. Za dokončno odstranitev glivic na
nohtih so učinkovite edino tablete. Ljudje po-
gosto zamenjujejo glivice z mehansko poško-
dovanimi nohti, saj je videz podoben.

Nogam ponavadi posvečamo premalo pozor-
nosti, saj se nanje ne spomnimo, dokler nima-
mo konkretnih težav.

PEDIKURA

Motivi otrok in pravljični junaki te dni razveseljujejo obiskovalce bistroja ob
Zbiljskem jezeru, posebej pa so všeč najmlajšim.
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Kultura

Medvode - Na oktobrski razstavi v Knjižnici
Medvode razstavlja Andreja Eržen. Odprtje
razstave z naslovom Svetlobne slike je bila 29.
septembra. Razstavljena so slikarska dela na
pleksi steklu in platnu iz obdobja zadnjih treh
let njenega ustvarjanja, skupaj devet del. To je
njena druga razstava v medvoški knjižnici.

”Na vsebinskem nivoju se ukvarjam pred-
vsem s časovnim aspektom v sami sliki kot
takšni, na likovno-formalnem nivoju, ki se
prepleta z vsebinskim, pa mešan geometrično
abstrakcijo in figuro,” je povedala Andreja
Eržen, ter nadaljevala: ”Svet, v katerem
živim, izražam na svoj način s slikami, urban-
imi pejsaži, kjer slikam naravo, ki pa ni le tis-
to, kar je vidno očem, ampak je tudi notranja
slika duše. Tako slikam svojo resnico, ki je
zame enako resnična kot gravitacija in čas. Na
sliki uporabljam in upodabljam občutke in
trenutke iz svoje preteklosti, ki se na platnu
dogajajo v sedanjem času in prostoru. Ta
trenutek preteklosti pa se razvleče na večd-
nevno ustvarjanje, tako se na sliki začneta pre-
pletati dva prostora, iluzijski svet podob in
taktilni svet slike.” Formalno so njene slike
sestavljene iz množice različnih fragmentov,

ki jim namenja veliko pozornosti. Najmanjši
del se zdi nepomemben, nekoristen, ko se
nadaljuje v še manjšega, pa zmaga ne-
skončnost. Ta delček na sliki obenem ohranja
svojo avtonomnost in samozadostnost. ”Bivati
mora neodvisno in v relaciji z drugimi ele-

menti, podobno kot majhna država, ki se je
nekoč pridružila večji uniji,” je ponazorila
Erženova, ki je diplomirala na Akademiji za
likovno umetnost v Ljubljani. Poleg slikarstva
se ukvarja še z grafičnim oblikovanjem in
grafiko.                                Maja Bertoncelj

Andrejine svetlobne slike
V Knjižnici Medvode razstavlja akademska slikarka Andreja Eržen iz Goričan. Razstava z naslovom 

Svetlobne slike bo na ogled do 23. oktobra.

V Sori bodo že petnajsti Ex-tempore
Sora - Kulturno-umetniško društvo Oton Župančič Sora organizira že

15. tradicionalno slikarsko prireditev Ex-tempore Sora, ki bo potekala
od 16. do 25. oktobra. Prireditev vsako leto privabi veliko število ljubi-
teljskih in akademsko izobraženih slikarjev iz vse Slovenije. Vsako leto
se določi tema, ki se vsebinsko nanaša na tradicijo, naravo in okolje v
občini Medvode. Naslov letošnje teme je Polje, kdo bo tebe ljubil. Ži-
gosanje likovnih podlag bo v KUD Oton Župančič Sora potekalo v pe-
tek, 16. oktobra, med 16. in 18. uro, in v soboto, 17. oktobra, med 10.
in 13. uro. Vsak udeleženec sme žigosati največ tri podlage. Tehnika
slikanja ni predpisana. Oddaja del bo v nedeljo, 25. oktobra, od 11. do
17. ure, podelitev nagrad in odprtje razstave pa v soboto, 7. novembra,
ob 19. uri v dvorani Kulturnega doma Sora. V komisiji za izbor likov-
nih del bodo Herman Gvardjančič, akad. slik. spec, redni profesor na
Akademiji za likovno umetnost in oblikovanje v Ljubljani, Franc Ple-
šec, predsednik KUD Oton Župančič Sora, in Andreja Eržen, akadem-
ska slikarka, mentorica slikarskih likovnih delavnic v sorškem kultur-
no umetniškem društvu. Dodatne informacije: Andreja Eržen (031/878
953), Franc Plešec (041/862 012).                                             M. B.

Pika Nogavička in Luna gre na morje
Pika Nogavička iz romana Astrid Lindgren je z očetom, Tomažem in

Anico odplula na otok Taka-Tuka, Piko Nogavičko iz KUD Smlednik
pa je pustolovščina zvabila malo bližje - v Koper. Ideja za izlet ob kon-
cu uspešne sezone se je porodila, ko so nas organizatorji Luninega fes-

tivala, na katerem smo se poleti predstavili v Ljubljani, povabili k
nadaljnjemu sodelovanju. Povabilu na festival Luna gre na morje smo
se z veseljem odzvali, ob zbiranju idej, kaj bi ob poti lahko raziskali, pa
se je izlet raztegnil na cel konec tedna. Vkrcali smo se v soboto, 12.
septembra, in potovali do prizorišča uvodnega dejanja našega izleta -
Škocjanskih jam, ki so nam razkrile lepote podzemnega sveta. Od tam
smo pot nadaljevali do Kopra, kjer smo naslednji dan odigrali našo
predstavo. Pripravljanje scene, tremo in trud na odru je poplačalo
številno občinstvo, ki je sledilo vsakemu Pikinemu koraku na odru. Us-
pešen nastop je bil tudi zadnje dejanje našega izleta. 

Blažka Bogataj

Andreja Eržen svoje slike razstavlja v Knjižnici Medvode.

V Knjižnici Medvode je od 8. do 23. 
oktobra na ogled razstava ob 80-letnici
Kulturnega društva Godba Medvode, ki
je bilo neuradno ustanovljeno 17. avgusta
leta 1929.



Od sedaj naprej vam 
ni potrebno hoditi v 
vesolje, če hočete kaj
izvedeti o njih. 

Slikanico Vesoljčki
lahko kupite v trgovinici 
Tisoč daril
( 1. nadstropje BC Mercator),  
jo naročite po tel.: 041/586 898.
Slikanico pa vam lahko pred-
stavimo tudi na vašem domu.
Poiščite založbo Metulj na 
Facebooku

Cena: 17 €▲

Kultura
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Če želite vedeti več o Titu skozi oči njegovega najožjega
sodelavca - šefa kabineta Marka Vrhunca, o Titovem 
značaju, načinu dela, družini in izvedeti podrobnosti o nje-
govi najbolj poznani ženi Jovanki, je to prava knjiga za vas. 

Nova knjiga na 191 straneh je za naročnike 
Gorenjskega glasa na voljo po ceni 18 EUR.

Naročila sprejemamo na 04/201 42 41, ali na okencu 
Gorenjskega glasa, na Bleiweisovi cesti 4 v Kranju.
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Zbilje - Turistično društvo Zbilje je bilo
organizator posebnega kulturnega dogodka.
11. septembra zvečer je bil namreč na Zbilj-
skem jezeru prvič v Sloveniji prikazan film na
vodni zavesi, in sicer celovečerni film, kome-
dija Vsega je kriva Nina, pod katero sta podpi-
sana Miha Dulmin in Marko Gajić, v njej pa je
sodelovalo več kot sto mladih. 

Večer se je začel z vodno-multimedijskim
spektaklom, vrhunec pa je bil seveda ogled fil-
ma. Z vodnimi črpalkami so na jezeru naredili
vodno zaveso, na katero so projicirali film, gle-
dalci pa so ga spremljali z obale jezera. Film si
je ogledalo okrog dvesto ljudi, kino na prostem
pa je bil brezplačen. Kako je prišlo do dogod-
ka, je pojasnil Iztok Pipan, predsednik TD
Zbilje: ”Produkcijska skupina Triangel, ki jo
sestavlja nekaj podjetij, ki se ukvarjajo s pro-
mocijo, pri projektu je udeležena tudi Pivovar-
na Laško, so želeli vodno zaveso poskusiti za
svoje reklamne projekte. Mi smo izkoristili
priložnost in prosili, če lahko po njihovih testi-
ranjih vodne zavese poskusimo nanjo predva-
jati film.” Za tehniko je poskrbela produkcij-
ska skupina Triangel. Pripeljali so posebne
vodne črpalke s šobami, ki so s splava brizga-
le vodo v zrak dvanajst metrov visoko in 25
metrov v širino. S projektorjem so nato od za-
daj na vodno zaveso projicirali film. Samo

ozvočenje in predvajanje pa je bilo na obali je-
zera, tako da je prišlo do nekaj zamika zvoka. 

”Vsekakor je bil dogodek zelo zanimiv. Prvič
v Sloveniji se je film predvajal na takšen na-
čin,” je povedal Pipan, ter dodal, da so v dru-

štvu s produkcijsko skupino Triangel v dogo-
voru, da bi prihodnje leto ob jezeru naredili še
kaj posebnega. Znova pa bodo po letošnjem
premoru organizirali tudi prireditev Pesem na
vodi.  Maja Bertoncelj, foto: Matic Zorman

Film prvič predvajali na vodi
V Zbiljah je potekal poseben kulturni dogodek: na vodno zaveso na Zbiljskem jezeru so predvajali 

slovenski celovečerni film Vsega je kriva Nina.

Uzvočevanje ob Zbiljskem jezeru
Zbilje - V produkciji Zavoda CCC in KUD Zbilje je 12. septem-

bra zvečer na dobravi Zbiljskega jezera potekal Interaktivni audio
vizualni dogodek, na katerem so poleg narave in obiskovalcev sode-
lovali tudi Borut Savski, Franc Cegnar, Igor Kononenko, Ksenija
Jus, Miha Tomšič in Zvonka T. Simčič. ”Uzvočevanje je interaktiv-
na audio vizualna postavitev v urbanem prostoru, kjer v soodvis-
nosti narave, ustvarjalcev in obiskovalcev komponiramo komu-
nikacije v zvočni in vizualni podobi. Ni pomembno, ali se dotikaš
ali govoriš, poslušaš, gledaš ali si sogovornik pri pogovoru, ali pa se
le premikaš po prostoru. Pomembno je, da si tu, da se zaveš, da si
sokreator kompozicije, ki jo ustvarjamo,” je o dogodku zapisala
Zvonka T. Simčič. M. B.

Gledalci so si film ogledali na dvanajst metrov visoki in 25 metrov široki vodni zavesi.
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Spored za oktober 09 / november   / veã na www.klub-jedro.si 

STALNI PROGRAM /// odprto vsak dan od 9.00 do 23.00 razen ob ponedeljkih in praznikih

NAPOVEDNIK

GOSTOVANJE /// Festival slovenskega filma - Avditorij Portorož : PROJEKCIJA FILMA /// GOSPOD PODZAVEST : Urπka DjukiÊ

KONCERT /// SITI HLAPCI (reggae) : vstopnina 3 eur

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

DELAVNICA /// KREIRAJ SVOJE ŽIVLJENJE : Sabina Sušnik 

POTOPISNO PREDAVANJE /// S KOLESOM PO MONGOLIJI : Marko Mohorčič

OTVORITEV RAZSTAVE /// PLO»EVINASTO NEBO : Zoran Lesjak, Nino Mihalek, Gregor Nartnik, Tilen Pribela

JAM SESSION /// AKUSTIKA : Matej Sušnik

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

PROJEKCIJA + DEBATA /// TOK, V IMENU LJUBEZNI DO VODE (Dokumentarni film) : Simon RuËigaj

KARAOKE /// MIX : Boštjan Kofol, Matej Sušnik

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

DELAVNICA /// KREIRAJ SVOJE ŽIVLJENJE : Sabina Sušnik 

POTOPISNO PREDAVANJE /// PLEZANJE V KANADI : Jan Podgornik

PREMIERNA PROJEKCIJA /// BREZ DLAKE NA JEZIKU (Prvi del zabavno informativno izobraževalne oddaje / bajke) : Katja Škorič

OTVORITEV PRILOÆNOSTNE RAZSTAVE /// ©LOSART, SOULTRET : Rok Capuder, Sebastjan Šeremet

KONCERT +  PREDSTAVITEV CDja /// GONOBA (death metal), predskupina PENITENZIAGITE (death metal) : vstop prost

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

KUHNA /// SLASTNO/ JESENSKO/ VEGETARIJANSKO : Jelena Aleksić

POTOPISNO PREDAVANJE /// KANADA - DEŽELA GRANITA, MEDVEDOV IN KITAJCEV : Jan Podgornik

ELEKTRONSKA ZVOČNA INSTALACIJA /// NUCLEUS 1 (Premierno predvajanje + debata) : Aleš Bök, Peter Gaber, Franc Cegnar 

TEMATSKI VE»ER /// JUGO ROCK : Nejc Povπe

GOSTOVANJE /// Evropsko prvenstvo v badmintonu - Športna dvorana Medvode : OTVORITEV RAZSTAVE /// 2 : 41 : 41 : 
Nino Mihalek, Peter Gaber, Jože Trobec, Jure Franko, Ivo Čarman, Franc Cegnar

GOSTOVANJE /// Oglaševalski festival Zlati boben - Avditoriju Portorož : PROJEKCIJA /// WHAT IS PR ? : Katja Škorič

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

DELAVNICA /// KREIRAJ SVOJE ŽIVLJENJE : Sabina Sušnik 

DRUÆABNI DOGODEK /// PLES ZA UDELEŽENCE EVROPSKEGA PRVENSTVA V BADMINTONU

POTOPISNO PREDAVANJE /// SVET JE LEP - NOVA ZELANDIJA, PLEMENA V ETIOPIJI IN KARNEVAL V KOLUMBIJI : Uroš Ravbar

VODEN OGLED RAZSTAVE /// PLO»EVINASTO NEBO : Zoran Lesjak, Nino Mihalek, Gregor Nartnik, Tilen Pribela

KONCERT /// REAL LIVE VERSION (hardcore), predskupina ZGREŠENI PRIMERI (punkrock) : vstopnina 3 eur
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SOBOTA / 3.

PETEK / 9.

PONEDELJEK / 12.

SREDA / 14.

»ETRTEK / 15.

PETEK / 16.

PONEDELJEK / 19.

SREDA / 21.

PETEK / 23.

PONEDELJEK / 26.

SREDA / 28.

»ETRTEK / 29.

PETEK / 30.

PONEDELJEK / 2.11.

TOREK / 3.11.

SREDA / 4.11.

»ETRTEK / 5.11.

PETEK / 6.11.

SOBOTA / 7.11.

PONEDELJEK / 9.11.

TOREK / 10.11.

SREDA / 11.11.

»ETRTEK / 12.11.

PETEK / 13. 11.

Razstava slik /// OBA OBOJE : Renata Grmovšek in Peter Gaber 

  /// PLO»EVINASTO NEBO : Zoran Lesjak, Nino Mihalek, Gregor Nartnik, Tilen Pribela

Info centrala /// letaki, brezplaËni (wireless) internet, dnevni Ëasopis, zanimive revije...

Kavarna /// kava Barcaffe prestige, Ëaji Ronnefeldt, krofi, sendviËi, rogljiËki, brezplaËen napitek Jedro...

Delovanje MCMja omogoËajo: OB»INA MEDVODE / JAVNI SKLAD RS ZA KULTURNE DEJAVNOSTI / URAD RS ZA MLADINO / MINISTRSTVO ZA KULTURO / Medijski pokrovitelj:

, KO TE ZAMIKA DOMI©LJIJA.

GOSPOD PODZAVEST je kratki igrani film režiserke in 
scenaristke Urške DjukiÊ, ki na filmsko sugestiven naËin go- 
vori o procesu individuacije (C.G.Jung). Ekspresiven splet psi- 
hoanalitskih uvidov, prodorov sanjskega in mistiËnega iz pod- 
zemlja osebnih in kolektivnih potlaËitev rezultira v izostreno 
budnost samospraševanja. 
Film je nastal v koprodukciji Mladinskega centra in Famul 
Stuarta in je bil poleg premierne predstavitve v Jedru prika- 
zan že v Kinu Dvor in na Trnfestu, zdaj pa bo predstavljen v 
uradnem programu 12.festivala slovenskega filma v Porto- 
rožu, kar je izjemen uspeh, ki ga z Urško delimo še:
direktorica fotografije Emina DjukiÊ, igralca Nika Rozman in 
Franc Cegnar, glasbeni in zvoËni opremljevalec Ugo Ugovski, 
maskerka Eva Starman, tonska tehnica Zorica Milenkovska ter 
tehniËana asistenta Matija Fröhlich in Katja ©koriË.
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Medvode - Akcijska skupina za preventivo
zlorabe dovoljenih in nedovoljenih drog Med-
vode je lani ponovila raziskavo o problematiki
uživanja drog med osnovnošolci v občini Med-
vode, ki je bila prvič izvedena leta 2003. ”Po-
novitev raziskave nam omogoča spremljanje in
primerjanje stanja na tem področju v letu 2003
in letu 2008. Rezultati so zanimivi in zgovor-
ni, njihov namen pa je, da nam dajejo kompas
za nadaljnje vzgojno delo staršev in strokovnih
delavcev, ki se pri svojem delu srečujemo z
mladostniki in njihovimi razvojnimi potreba-
mi,” je povedala Vida Šušteršič Bregar,
zdravnica v šolskem dispanzerju Zdravstvene-
ga doma Medvode, ki je rezultate raziskave v
septembru predstavila tudi staršem. 

Rezultati raziskave 
Rezultate raziskave sta pripravili dr. Vida

Šušteršič Bregar in Nataša Pust. V raziskavo je
bilo leta 2003 vključenih 407 osnovnošolcev z
vseh štirih osnovnih šol v občini, leta 2008 pa
381 učencev, od tega 49 odstotka deklet in 51
odstotka fantov, gledano po starosti pa: 36
odstotka iz 7. razredov, 33,9 odstotka iz 8.
razredov in 29,9 odstotka iz 9. razredov. S
sodelovanjem svetovalnih delavcev vseh os-
novnih šol je bil oblikovan vprašalnik s 50
vprašanji, ki segajo na tri bazična področja:
izkušnje, eksperimentiranje, uživanje različnih
vrst substanc; komunikacijska opremljenost
osnovnošolcev in kot tretje področje njihov
prosti čas. Vprašalnik je bil za raziskavo v
lanskem letu dopolnjen še z vprašanji glede
obvladovanja različnih čustvenih stanj. ”Želeli
smo dodatno osvetliti, kako si osnovnošolci
pomagajo v stanjih žalosti, osamljenosti, za-
visti, strahu, jeze,” pravi Šušteršič Bregarjeva,
ter dodaja: ”Ob primerjavi obeh raziskav so
posebej razveseljivi podatki, da je bilo v letu
2008 manj otrok, ki se ne bi nikomur zaupali v
primeru stiske, da so starši pogosteje zaupna

oseba, da so otroci izvedeli o škodljivosti drog
v večjem deležu od staršev, kar pomeni, da se
komunikacija v družinah izboljšuje.” V letu
2008 je raziskava pokazala večji delež mla-
dostnikov v starosti 12-15 let, ki še niso
poskusili kaditi in piti alkoholne pijače, ter
manjši delež tistih, ki so doživeli iniciacijo v
uživanje do desetega leta, v primerjavi z letom
2003 več mladostnikov poroča o prvem
uživanju, ko so bili starejši. Rezultati so
podobni rezultatom drugih raziskav s tega po-
dročja. Razveseljivo je dejstvo, da je bilo leta
2008 manjši delež tistih, ki so se že napili.
Manj je tudi rednih kadilcev, od leta 2003 do
2008 ostaja približno enak delež rednih pivcev,
medtem ko leta 2008 manj mladostnikov
poroča o uživanju prepovedanih drog. Tudi
starši vse manj kadijo, o zlorabi drugih drog
jih niso spraševali, čeprav opažajo med starši
več rednih pivcev alkohola in več uživalcev
prepovedanih drog. Iz podatkov je tudi razvid-
no, da so alkoholno pijačo v visokem odstotku

ponudili otroku starši, za razliko od cigarete ali
druge droge, ki jim jo je pogosteje ponudil pri-
jatelj ali pa so sami segli po njej.

Reševanje problematike
V prizadevanjih za reševanje problematike

zlorabe drog je nujen interdisciplinaren pristop.
”Dejavniki, ki povečujejo verjetnost tveganega
vedenja pri mladostnikih, so namreč kompleks-
ni in raznorodni: odraščanje v disfunkcionalni
družini, slabi odnosi s starši, družba vrstnikov s
tveganim vedenjskim slogom, šolska neuspeš-
nost, pomanjkanje možnosti za konstruktivne
potrditve ter večja osebna ranljivost, ki se izraža
v nizkem samospoštovanju, večji impulzivnosti
in socialni negotovosti. Na drugi strani je vir
problemov široka ponudba drog in relativno
lahka dostopnost do njih, kar je med drugim po-
sledica ne najboljše zakonodaje na tem podro-
čju. Med dejavniki, ki otroka in mladostnika va-
rujejo pred drogami, je poudarjen pomen druži-
ne in posameznikovega samospoštovanja. Po-
membno je, da so verbalna sporočila staršev ter
vseh drugih pomembnih oseb v otrokovem ozi-
roma mladostnikovem življenju v skladu z nji-
hovim dejanskim ravnanjem,” zaključuje Šu-
šteršič Bregarjeva.     

Maja Bertoncelj, 
foto: Gorazd Kavčič

Manj je rednih kadilcev
Predstavili so rezultate raziskave o problematiki uživanja drog med osnovnošolci v občini Medvode. 

Kajenje Alkohol Druge droge

2003 2008 2003 2008 2003 2008

Koliko si bil star, ko si prvič poskusil cigareto, alkoholne pijače, druge droge?

Niso poskusili 53 % 69,6 % 9 % 23,9 % 85 % 94,8 %
Do 10 let 36 % 7,9 % 82 % 29,4 %

Kdo ti je ponudil cigareto, alkoholne pijače, druge droge?

nihče 47 % 65,4 % 9 % 24,9 % 82 % 89 %
prijatelji 23 % 17,6 % 5 % 13,6 % 11 % 4,7 %
starši 5 % 1,6 % 37 % 24,9 % 1 % 0,8 %
sam 16 % 8,4 % 29 % 16,3 % 2 % 0,5 %

Kaj je bil vzrok, da si prvič poskusil cigareto, alkoholne pijače, druge droge?

radovednost 31 % 20 % 5 % 4 % 9 % 4 %
poseben družaben dog. 3 % 3 % 23 % 12 % 2 % 0,5 % 

Cigarete, alkoholne pijače ali druge droge uživa redno:

5 % 2,1 % 2 % 2,1 % 1 % 0,5 %

Ali si se že napil?
Da 30 %, ne 18,6 %

V Akcijski skupini so tudi v letošnjem
šolskem letu pripravili Šolo za starše
predšolskih otrok z naslovom ”Z majhni-
mi koraki v veliki svet” na temo Vzgojne
dileme in problemi pri vzgoji predšolske-
ga otroka, ki jo bo vodila Zdenka Zalo-
kar Divjak. Za starše osnovnošolcev so že
organizirali predavanje z naslovom Tele-
vizija, računalnik, mobitel - kdaj in kako,
ki je potekalo 16. septembra, vodila pa ga
je Irma Veljić. Drugo predavanje pa bo 2.
februarja 2010 z naslovom Biti dovolj do-
ber oče ali mati - idealnih staršev ni. Pre-
davala bosta Meta in Rudi Tavčar.

Razveseljiv podatek z raziskave je, da je bil leta 2008 večji delež tistih, ki še niso poskusili kaditi, in manjši
delež tistih, ki so poskusili kaditi do desetega leta.
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Medvode - Osnovna šola Medvode se je z novim šolskim letom
vključila v mednarodni projekt, v katerem sodelujejo še šole iz Nemči-
je, Velike Britanije, Italije, Estonije in Poljske, ki je tudi glavna koordi-
natorica projekta. ”Projekt poteka pod okriljem osrednjega evropskega
programa Vseživljenjsko učenje, podprogram Comenius - večstranska
šolska partnerstva. V celoti ga financira Evropska unija,” je pojasnila
učiteljica Suzana Oroz, koordinatorica projekta na OŠ Medvode.

Predstavniki sodelujočih šol so se že lanskega decembra srečali na
pripravljalnem obisku v Varšavi na Poljskem, kjer so se domenili za
program dela, skupni projekt pa so naslovili Most. V sklopu projekta so
septembra na OŠ Medvode najprej izvedli anketo na temo poznavanja
sodelujočih držav. ”Zaenkrat je anketa še v obdelavi, bežni pogled na
odgovore pa je razkril to, kar smo pričakovali - da je poznavanje dežel
površno, najmanj pa, pričakovano, učenci poznajo Estonijo,” je
povedala Suzana Oroz in dodala, da bodo enako anketo še ta mesec
izvedli tudi med Medvodčani. ”S tem želimo ugotoviti, kako dobro
učenci in prebivalci poznajo sodelujoče dežele, o katerih bodo tekom
projekta izvedeli tudi stvari, ki so jim za zdaj še uganka, na primer

katere so v sodelujočih deželah nacionalne jedi in katere pravljice
poslušajo, naučili se bodo po eno ljudsko pesem iz vsake dežele ... Cilj
projekta je namreč predstavitev in promocija našega kraja in dežele
učiteljem in učencem sodelujočih šol, preko objav v medijih pa tudi
širši skupnosti. Poleg tega si bodo učitelji izmenjavali izkušnje, upamo
pa, da si bodo učenci pridobili dopisovalce in morda sklenili pristna
prijateljstva,” je dodala Suzana Oroz.

V sklopu dvoletnega projekta je predvidenih šest srečanj, na prvem se
bodo predstavniki sodelujočih šol srečali že prihodnji mesec, in sicer v
Medvodah, kjer se bodo dogovorili o nadaljnjih aktivnostih. Decembra
načrtujejo vzpostavitev spletne klepetalnice za vrstnike iz sodelujočih
držav, za kar naj bi poskrbela nemška šola. Februarja prihodnje leto naj
bi nastal spletni vodič, v katerem bodo predstavljene soseske skozi oči
učencev. Marca bo sledilo srečanje v Angliji, ki se ga bo poleg učitel-
jev udeležilo tudi nekaj učencev, aprila naj pa bi učenci začeli z
jezikovnimi tečaji, kjer se bodo naučili osnovnih fraz. Dvoletni projekt
bodo sklenili junija 2011 s sklepnim srečanjem, ki bo predvidoma
potekalo na Poljskem.                                                 Ana Hartman

OŠ Medvode v Comeniusovem projektu
Osnovno šolo Medvode bo dvoletni projekt z naslovom Most povezal s petimi evropskimi šolami. 

Novembra srečanje v Medvodah.

Medvode - Radio Dur je minuli teden na OŠ
Medvode izpeljal preventivno akcijo Tudi naši
otroci so na cesti, s katero so učence želeli opo-
zoriti na večjo varnost v prometu. O tej temi jim
je predaval motociklist Miran Stanovnik, ki je
tudi inštruktor varne vožnje: ”Otrokom sem
skušal dopovedati, kako lahko doživijo visoko
starost, kljub temu da se vozijo s skuterji in mo-
torji.” Posebej jih je opozoril na nevarnosti, ki
prežijo na cesti, skupaj s košarkarji ekipe Radia
Dur Gorenjska, ki so učencem predstavili
košarko na invalidskih vozičkih in jim dali
možnost, da se tudi sami preizkusijo v tej šport-
ni panogi, pa je opozoril na posledice prometnih
nesreč, do katerih pripeljejo hitrost in nepremiš-
ljenost na cesti. ”Poudarili smo, da cesta nikakor

ni igrišče. Dopušča namreč napake, odpušča pa
jih zagotovo ne,” je dodal Stanovnik. Prireditev
je z glasbenim nastopom popestril pevec Dadi
Daz.

Na Radiu Dur so se za pripravo tovrstnih pre-
ventivnih akcij odločili, ker se na prometno
varnost ponavadi opozarja zgolj ob začetku
šolskega leta, čeprav so otroci na cesti vse leto,
je pojasnil direktor Dušan Uršič. ”Na OŠ Med-
vode smo izpeljali prvo akcijo, glede na dober
odziv vodstva šole in otrok, pa jo bomo izvajali
tudi po drugih šolah,” je napovedal Uršič. In za-
kaj so za ‘testno’ akcijo izbrali prav šolo iz Med-
vod? ”Ker smo v tej občini vrsto let pripravljali
program in vemo, da v njej vlada prijazno 
vzdušje,” je odvrnil Uršič.           Ana Hartman

Stanovnik: Cesta ni igrišče
Medvoške učence so na prometno varnost opozarjali Miran Stanovnik

in košarkarji, ki košarko igrajo na invalidskih vozičkih.

Učenci iz Preske
na valovih vetra

Preska - OŠ Preska se je z novim šolskim
letom vključila v triletni projekt Na valovih
vetra, katerega nosilec je Zavod za uspo-
sabljanje Janeza Levca. Prva aktivnost v
sklopu tega je bilo septembrsko štiridnevno
jadranje iz Portoroža proti Italiji, ki sta se
ga poleg mladostnikov z lažjo motnjo v
duševnem razvoju udeležila tudi dva učen-
ca s čustveno vedenjskimi motnjami z OŠ
Preska skupaj z mentorico Ksenjo Kos.
”Oba učenca sta kljub težavam integrirana
v našo šolo, a jima vsakodnevni ritem insti-
tucije daje premalo priložnosti, da bi lahko
izkazala svojo pozitivno plat. Doživljajska
pedagogika je zelo dober pristop za delo s
tovrstnimi otroki, s projektom pa jim
želimo omogočiti kvalitetnejšo obliko
učenja v stimulativnih okoljih,” je razložila
Kosova. ”Glavni namen jadranja je bilo
povezovanje in integracija otrok in mla-
dostnikov s posebnimi potrebami na nev-
tralnem področju, kjer se lahko izkažejo.
Šola to zagotovo ni, saj so njihove učne
sposobnosti okrnjene. Najdragocenejše
spoznanje je bilo, da vsi zmorejo vsa opra-
vila za udobno sobivanje. Naučili smo se
nekaj osnovnih pravil jadranja, vezanja
mornarskih vozlov, dobili pa smo tudi
nekaj znanja o vetrovih. V skupinah ni bilo
čutiti nikakršne nestrpnosti, kar pomeni, da
smo uspeli sprejeti drugačnost. Ker so
situacije na jadrnici lahko zelo nepred-
vidljive, se v teh okoliščinah vzpostavijo
veliko bolj intenzivni medsebojni odnosi,
ki vse udeležence med seboj povežejo,” je
še dodala Kosova. A. H.

Motociklist Miran Stanovnik med učenci OŠ Medvode
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Zg. Pirniče - Predlog, da bi na OŠ Pirniče v tem šolskem letu
raziskovali Mehiko, je dal učitelj geografije in zgodovine Igor Veler.
Na pirniški šoli so tako sredi septembra že začutili mehiške ritme, saj
so gostili skupino Mariachi Silver iz Mehike. ”Prepevali in igrali so
poskočne ritme, med katerimi je bilo kar nekaj znanih skladb, naj
omenim le La cucaracha. Vsi so nosili mornarsko modre kostume, ki
so vsebovali veliko okraskov in zanimivo rutko okoli vratu,” je
povedala osmošolka Nika Polanič. Učenci so bili nad nastopom mari-
achev navdušeni, večina jih je takrat imela priložnost videti v živo.
”Skupina obstaja že deset let. V Slovenijo je prišla junija, nastopala pa
bo tudi po nekaterih drugih evropskih državah. Povedali so nam, da so
podoknice že igrali tudi Slovenkam,” je razložila sedmošolka Tina
Nastran.

Mehiško vzdušje je bilo na pirniški šoli čutiti tudi minuli teden, ko so
pripravili kulturni dan za učence od 6. do 9. razreda. Na delavnicah so
zbirali informacije o Mehiki, s pomočjo knjig in interneta so pripravili
plakate s predstavitvijo dežele, znanih osebnosti, hrane in pijače, svoje
ugotovitve pa so nato predstavili vrstnikom v telovadnici ... Vsi učenci
od četrtega razreda dalje so z zanimanjem spremljali predavanje o
Mehiki, ki ga je pripravil Iztok Bončina, profesor umetnostne
zgodovine, turistični vodnik ter predsednik Društva popotnih fo-
tografov in fotoreporterjev. ”Izvedeli smo veliko novega, na primer, da
v Mexico Cityju živi kar 20 milijonov ljudi in da bi vse Slovence lahko
spravili v eno njihovo ulico,” nam je zaupal sedmošolec Nejc Polanič.
”Predavatelj nam je opisal tudi postopek izdelave tekile, povedal nam
je, da so polja agave, iz katerih pridobivajo tekilo, dolga tudi po 70
kilometrov, da so v Mehiki poznani po pekoči hrani in proizvodnji

čokolade ... Fantje plezajo na 20 in več metrov visoke skale in skačejo
z njih, da bi naredili vtis na punce,” je naštevala Lucija Jeraj.

Prireditve, povezane z Mehiko, se bodo na OŠ Pirniče vrstile vse šol-
sko leto, vanje pa se bodo vključevali prav vsi učenci, je pojasnila rav-
nateljica Martina Kutnar: ”Po razredih bodo potekale delavnice, v
sklopu katerih bodo nastajali sombreri, mehiški značilni nakit ...
Pripravljali bomo mehiško hrano, načrtujemo pa tudi šolsko kosilo z
njihovimi tradicionalnimi jedmi. Glavno prireditev s predstavitvijo
celoletnega dela bomo predvidoma izpeljali aprila.”     Ana Hartman

Preska - OŠ Preska je junija zaključila sodelovanje v Comeniusovem
projektu Koščki Evrope - popolna slika, v katerem so sodelovale še šole
iz Nemčije, Škotske, Španije in Slovaške. Dvoletni projekt so sklenili na
zaključnem srečanju na Škotskem, kamor so odpotovali tudi trije učenci
iz Preske Manca Jeras, Matevž Barle in Miha Ivanič skupaj z men-
torico Tatjano Gulič, ravnateljico Tatjano Bizant ter učiteljicama
Metko Starman in Niko Berčič-Terčon.

V tem šolskem letu pa bo OŠ Preska sodelovala v dveh eTwining pro-
jektih, povezanih z astronomijo. ”Pri eTwiningu gre za sodelovanje preko
interneta, vanj pa se vključujejo evropske šole, nekateri projekti pa se
lahko razširijo tudi na ves svet. Mi bomo v sklopu izbirnega predmeta as-
tronomija ponovili Eratostenove poskuse meritve obsega Zemlje. Ta pro-
jekt poteka pod okriljem francoske šole, razširjen pa je že po vsem sve-
tu, tudi v Indiji, Srednji Ameriki, Kanadi ... Podatke, ki smo jih dobili z
merjenji na dan enakonočja od zimskega oz. poletnega obrata, zbiramo
na spletni strani projekta, o njih pa poročamo tudi preko videokonfe-
renčne povezave. Drugi projekt je še v začetni fazi, prav tako pa bomo
sodelovali z eno od francoskih šol. Opazovali bomo zvezdno nebo,
Sonce in Luno ter ugotavljali, kakšne so razlike in enakosti na nebu nad
nami in nad francosko šolo,” je pojasnila Tatjana Gulič, učiteljica as-
tronomije.

Vse, ki bi radi opazovali nebo nad Medvodami, pa učenci iz Preske
vabijo, da se jim pridružite na javnem astronomskem opazovanju, ki bo
v petek, 23. oktobra, med 17. in 21. uro pri medvoškem trgovskem cen-
tru (na bregu Sore). ”Opazovali bomo s teleskopom, astronomskim
daljnogledom in galileoskopi, katerih nakup je omogočila Krajevna
skupnost Preska. Če bo jasno, bomo zelo lepo videli Jupiter in njegove

lune, ki jih je prvi opazoval Galilej. Videli pa bomo tudi Luno,” obljub-
lja Guličeva in dodaja, da bo opazovanje potekalo v sklopu svetovnega
projekta Galilejeva noč. Učenci iz Preske so javno astronomsko opazo-
vanje pripravili že spomladi na Bonovcu, a ker ga želijo še bolj približati
ljudem, ga bodo tokrat izvedli v centru Medvod. 

Ana Hartman

Opazovali bodo Jupiter in Luno
OŠ Preska se v tem šolskem letu vključuje v eTwining projekta, povezana z astronomijo. V Medvodah 

23. oktobra pripravljajo javno astronomsko opazovanje.

Predstavniki OŠ Preska so se junija na Škotskem udeležili sklepnega srečanja
Comeniusovega projekta Koščki Evrope - popolna slika, letos pa se bodo posvetili
predvsem projektom, povezanim z astronomijo. 

Mehiško vzdušje v Pirničah
Na OŠ Pirniče bodo vse šolsko leto raziskovali Mehiko. To državo so že spoznavali na delavnicah, 

potopisnem predavanju, obiskali so jih mariachi ... 

Mariachi so navdušili pirniške učence.
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Ljudje in dogodki

Delovni čas: od 8. do 19. ure, sobota: od 8. do 13. ure

Medvoška cesta 3, 
BC MEDVODE
tel.: 01/361-72-80, 
fax: 01/361-72-85
www.citanka.com, 
info@citanka.com

KOLEDARJI, ROKOVNIKI 
IN PLANERJI 

ZA LETO 2010

* VSE ZA ŠOLO  

* ZELO UGODNE CENE OSTALIH
POTREBŠČIN
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PAPIRNICA IN KNJIGARNA,
FOTOKOPIRANJE

Hitro in kakovostno 
čiščenje vseh vrst 

tekstilij ...

Vikrče 35, 1211 Lj.-Šmartno
tel.: 01 5116 763, gsm: 031 543 514

Odprto
od 7. - 11. in 15.-18. ure

sobota zaprto

Žlebe - Jesen je čas, ko oberemo letni pridelek, tudi jabolka. Lahko jih
shranimo za ozimnico, lahko pa jih stisnemo v sok. Med bolj znanimi sti-
skalnicami sadja je Pr’ Andrej v Žlebeh, kjer je v letu 2001 kmetijsko de-
javnost prevzel Gregor Bizant in se začel ukvarjati s to dejavnostjo.

”Leta 2001 smo začeli sadje stiskati na osnovni hidravlični stiskalnici na
prtni način in zgolj ta način uporabljali vse do lanskega leta. Njegova sla-
bost je, da je veliko ročnega prekladanja, poleg tega je večja možnost, da
sok kontaminira z bakterijami iz okolja, predvsem pa ima šibko točko pri
pasterizaciji. Na ta način sicer sadje še vedno stiskamo, smo pa lani zače-
li obnavljati objekt na temeljih starega iz leta 1915, kjer je Malenškov An-
drej postavil mlin. Za poslopjem teče potok Malenščica in tukaj so imeli
svojo mini elektrarno, stiskali so laneno seme in tolkli rožiče. Na temeljih
tega objekta smo postavili novo stiskalnico,” je povedal Gregor Bizant,
nosilec kmetijske dejavnosti, prof. biologije in gospodinjstva.

Okrog sto tisoč evrov vredna investicija 
Poleg novih prostorov je Bizant investiral tudi v sodobno stiskalnico:

”Iskal sem najboljšo rešitev. Hidravlični sistem smo poznali, ga imamo,
nadgraditi se ga ne da, zato smo kupili avtomatsko linijo. Tračna stiskalni-
ca jabolka opere, stisne, sok gre od avtomatizirano po ceveh, kar pomeni,
da je najmanjša možnost za okužbe. Sok izključno samo stisnemo in ga na-
točimo v šeststolitrske tanke, kjer ga pustimo okrog dvanajst ur, da se use-
dejo večji delci. Soka ne filtriramo z namenom, da ostane moten, saj le-ta
koristno vpliva na organizem. Motni jabolčni sok vsebuje skoraj toliko

antioksidantov kot čokolada ali rdeče vino in je zato štirikrat bolj zdrav od
bistrega soka. Nato sledi pasterizacija in polnjenje v steklenice, po novem
pa tudi v 3-, 5- in 10-litrske embalaže ”bag in box”, škatle z ventilom, ki
imajo to veliko prednost, da sok po odprtju ostane uporaben vsaj en me-
sec, po izkušnjah iz tujine tudi dva do tri mesece.” Vrednost investicije je
okrog sto tisoč evrov. ”Ko sem se odločil za to, nisem razmišljal, če se mi
bo investicija sploh kdaj povrnila. Predvsem sem želel nadaljevati z dejav-
nostjo in sodobna stiskalnica je delo, pri katerem mi pomaga vsa družina,
precej olajšala. Lahko pa, da se bo investicija izkazala tudi kot dobra po-
slovna priložnost. Trudimo se tudi v tej smeri in ljudje nas sedaj še bolj po-
znajo. K nam vozijo stiskati sadje tudi iz drugih občin,” je povedal Bizant,
sicer zaposlen v Osnovni šoli Vodice.

Letošnja letina ni najboljša
Pr’ Andrej v Žlebeh so v prvi vrsti poznani po stiskanju sadja: jabolk,

hrušk, tudi grozdja, ki pa ga stiskajo na posebni stiskalnici. ”Naša
osnovna dejavnost je stiskanje sadja, tudi v majhnih količinah, ki ga pri-
peljejo stranke. Pridelamo pa tudi sok iz lastnih jabolk, ki ga prodaja-
mo, a tu ne gre za velike količine. Imamo namreč okrog 80 svojih ja-
blan, sadje pa tudi odkupujemo. Letošnja letina ni najboljša,” pravi Bi-
zant, ki ocenjuje, da bodo letos stisnili okrog trideset ton jabolk. Ukvar-
ja se tudi s pridelavo jabolčnega kisa, ki ga prideluje na star način s po-
močjo lune. ”Vsak mesec ga prečrpavam in ga nato pustim eno leto. Je
povsem naraven,” je pojasnil za konec.                      Maja Bertoncelj

Investiral v sodobno stiskalnico sadja
Na domačiji Pr’ Andrej v Žlebeh od letošnjega leta predelava sadja poteka v novih prostorih in na novi,

sodobni stiskalnici. Prav tako tudi pasterizacija.

Gregor Bizant pri novi stiskalnici sadja, ki jabolka najprej opere.Polnjenje v ”bag in box” embalažo, v kateri sok od odprtja ostane uporaben še 
dva do tri mesece.
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Temperature nakazujejo na to, da se je pole-
tje zares poslovilo. Počasi začenjajo to čutiti
tudi naše sezonske rastline, ki zaradi nizkih
temperatur in dežja postajajo vedno bolj ne-
ugledne. Vendar pa slovo od poletnih cvetlic še
zdaleč ne pomeni slovesa od cvetja.

Jesenske lepotice postajajo iz leta v leto po-
membnejše. Ponudba že nekaj let ni omejena
le na mačehe in rese, saj v vrtnarijah in vrtnih
centrih najdemo še številne druge zanimive
rastline. Izbira teh je pomembna, saj nas razve-
seljujejo skozi jesen, zimo in pomlad. S po-

močjo bogate izbire jesenskih rastlin lahko
ustvarimo prečudovite zasaditve. Plastična ko-
rita, v katerih smo imeli poletne rože, jeseni
pospravimo in jih nadomestimo z glinenimi, ki
bodo naše zasaditve še polepšale. Glinena ko-
rita uporabimo tudi zato, ker te rastline ne po-
trebujejo tako veliko zemlje in prostora kot let-
ne. Pri izbiri barv ne bodimo skopi, kupimo
cvetlice z živimi odtenki, da nas bodo skozi
deževne in hladne dni razveseljevale skozi
okna. Pri zasaditvah uporabimo trave, ki so še
posebej lepe, ko se v zimskih dneh na njih na-

bere ivje. Poseben pečat bodo našim zasadit-
vam dodale tudi ostale rastline, kot so okrasno
zelje, spominčice, ciklame, bršljan, krizante-
me, hojhere, skimije, viseče mačehe in še
mnoge druge. 

Prav tako pa ne pozabimo vključiti v naše za-
saditve tudi spomladanskih čebulnic. Med nji-
mi izberimo take, ki cvetijo zelo zgodaj, ko
druge rastline v koritu še počivajo. Takšne če-
bulnice so jarice, krokusi, nekatere zgodnje
narcise. Poleg njih pa lahko v korita posadimo
tudi nizke tulipane.  Rok Kogovšek

Čas je za jesenske zasaditve

PESTER IZBOR ARANŽMAJEV ZA 1. NOVEMBER

Spodnje Pirniče 42, Medvode, tel.: 01/362-13-60
GSM: 041/694-890, GSM: 041/506-584, e-mail: vrtnarija.bilban@siol.net 

V jesenskem času vam nudimo:
● lončne in rezane krizanteme
● mačehe, bellis, rese
● zemljo za grobove
● pesek za grobove
● razne trajnice
● grmovnice, ciprese, 
urejanje vrtov

ZA NAKUP 
SE PRIPOROČAMO!
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PESTRA IZBIRA CVETLIČNIH
ARANŽMAJEV  IN NAGROBNIH 

IKEBAN V VSEH PRODAJALNAH

Prodajalne: MEDVODE, Cesta ob Sori 11,
T.:01/3613-300
VODICE, Kamniška cesta 8, 
T.:01/8324-011
VIŽMARJE, Tacenska cesta 67, 
T.:01/5124-666

Odpiralni čas:
od ponedeljka do petka od 8. do 19. ure, 

ob sobotah od 8. do 13. ure.



Šport in rekreacija

Sanjati - verjeti - dosegati
To je vodilo evropskega prvenstva do 17 let v badmintonu, ki bo od 7. do 15. novembra potekalo v 

Medvodah. Od 7. do 11. novembra bodo tekmovale ekipe, od 11. do 15. novembra pa še posamezniki. 
Gre za največjo prireditev, ki jo je kdajkoli doslej prirejala Badmintonska zveza Slovenije.

Medvode - Medvode bodo prihodnji mesec
gostile veliko športno tekmovanje. V Športni
dvorani Medvode bodo namreč potekali obra-
čuni evropskega prvenstva do 17 let v badmin-
tonu. Organizator prvenstva je Badmintonska
zveza Slovenije, katere predsednik je Dane
Alič, izvajalec pa Badminton klub Medvode. 

Prvič v zgodovini Badminton Evrope, ki je
prireditelj prvenstva, se bodo najprej odvijala
ekipna tekmovanja, nato pa še posamična.
Tekme ekip se bodo začele 7. novembra in se
zaključile s finalom 11. novembra. Pomerilo se
bo 32 ekip, štiri več kot pred dvema letoma v
Istanbulu. Naslov prvakov branijo Danci, ki se
bodo v 1. skupini borili proti Hrvaški, Škotski
in Norveški. V 2. skupini bodo Ukrajina, dru-
ga pred dvema letoma, Madžarska, Švica in
Švedska. Francija, ki bo branila bron, je bila
izžrebana za tekme z Latvijo, Walesom in Slo-
vaško v 3. skupini. Poljska bo igrala v 4. sku-
pini proti Estoniji, Romuniji in Cipru. Visoko
kotirajo Rusi, katerih nasprotniki v 5. skupini
bodo Češka, Litva in Islandija. Belgija bo v 6.
skupini igrala proti ekipam iz Turčije, Italije in
Irske. V 7. skupino so bili izžrebani Izrael, Sr-
bija, Španija in Bolgarija. Slovenija bo igrala v
8. skupini skupaj z Avstrijo, osmo z zadnjega
prvenstva, Finsko in Anglijo. Pri posmeznikih,
ki bodo prvenstvo s finali sklenili 15. novem-
bra, pričakujejo udeležence iz več kot 35 držav.
Kateri badmintonisti bodo branili barve Slove-
nije, bo znano v kratkem, kandidati za uvrsti-
tev v reprezentanco pa so tudi člani Badminton
kluba Medvode, in sicer Ana Marija Šetina,
Eva Kuprivec, Matevž Bitenc, Blaž Kastelec
in Matic Ivančič, ki vas na prvenstvo vabijo
tudi na tokratni naslovnici Sotočja. ”Igralci, ki
bodo Slovenijo zastopali v posameznem delu
tekmovanja, bodo potrjeni 13. oktobra, tisti, ki
bodo nastopili v ekipnem delu, pa bodo do-
končno potrjeni do 30. oktobra,” je pojasnil
Matevž Šrekl, sekretar Badmintonske zveze
Slovenije, tudi trener v BK Medvode. 

Maja Bertoncelj, foto: Gorazd Kavčič

V Badminton klubu Medvode vadi veliko mladih, ki si bodo tekme morda svojih vzornikov, najboljših evropskih
badmintonistov do 17 let, ogledali prihodnji mesec v Medvodah.
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PROGRAM PRIREDITVE:

Datum Ura Naziv dogodka

7. 11. 2009 10.00; 13.00 Ekipno tekmovanje - 1. predkolo (Športna dvorana, 6 igrišč)
7. 11.2009 16.30-17.00 Slavnostna otvoritev 1. Evropskega prvenstva (Športna dvorana)
7. 11. 2009 17.30 Ekipno tekmovanje - 1. predkolo (Športna dvorana, 6 igrišč) 
8. 11. 2009 10.00; 13.00; 16.00 Ekipno tekmovanje - 2. predkolo (Športna dvorana, 6 igrišč)
9. 11. 2009 10.00; 13.00; 16.00 Ekipno tekmovanje - 3. predkolo (Športna dvorana, 6 igrišč)
10. 11. 2009 10.00; 16.00 Ekipno tekmovanje - četrtfinale/ polfinale (Športna dvorana)
10. 11. 2009 21.00-24.00 Družabno srečanje (MKC, Medvode)
11. 11. 2009 10.00-13.00 Ekipno tekmovanje - finale (Športna dvorana, eno igrišče)
11. 11. 2009 14.00 Podelitev priznanj za ekipni del tekmovanja
11. 11. 2009 16.00-21.00 Tekmovanje posamezno  (Športna dvorana, 6 igrišč)
12. 11. 2009 9.00-21.00 Tekmovanje posamezno  (Športna dvorana, 6 igrišč)
13. 11. 2009 9.00-21.00 Tekmovanje posamezno  (Športna dvorana, 6 igrišč)
14. 11. 2009 9.00-21.00 Tekmovanje posamezno - četrtfinala, polfinala (Športna dvorana)
15. 11. 2009 10.00-16.00 Tekmovanje posamezno - finala - 5 disciplin (Športna dvorana)
15. 11. 2009 16.00 Podelitev priznanj in slovesen zaključek prireditve

Otroci vadijo z Efi
Medvode - Nekdanja atletinja, metalka

kopja Eufemija Štorga je ustanovila športno
društvo Efi, o čemer smo že pisali. Z letoš-
njim šolskim letom pa je začela svoje šport-
no znanje prenašati na otroke. V Športni dvo-
rani Medvode pod njenim vodstvom vadijo v
dveh skupinah. V prvi (poteka ob torkih od
17. do 18. ure) so otroci stari od treh do petih
let in spoznavajo osnove gimnastike, splošno
motoriko, tek, hojo, igre z žogo. V drugi
skupini (ob sredah od 16. do 17. ure), v
katero so vključeni otroci od šestega do de-
vetega leta starosti, pa se že spoznavajo tudi
z atletskimi disciplinami.  M. B.



Smlednik - Na travniku pri Osnovni šoli Si-
mona Jenka Smlednik je na prvi oktobrski dan
potekalo občinsko prvenstvo v krosu, na kate-
rem so sodelovale OŠ Pirniče, OŠ Medvode,
OŠ Simona Jenka Smlednik, OŠ Preska, njuni
podružnici Topol in Sora ter OŠ Vodice. Na-
stopilo je 386 učenk in učencev. Najuspešnejši
so bili učenci OŠ Pirniče, ki so osvojili osem
zlatih, šest srebrnih in štiri bronaste medalje.
Športno vzgojo na pirniški šoli učita Viktor
Grošelj in Jasna Jelen.

Pravico za nastop na krosu je imelo po pet
najboljših učencev iz vsakega razreda. Največ-
ja udeležba je bila tudi letos pri učencih raz-
redne stopnje - za primerjavo: na startu je bilo
52 prvošolk in prvošolcev in 23 učenk in učen-
cev 9. razreda. Kros je tretje leto potekal v
organizaciji Zavoda za šport in prireditve Med-
vode, izvedbo tekmovanja pa so letos zaupali
OŠ Simona Jenka Smlednik. ”Šolska športna
tekmovanja so nadgradnja pouka in niso obve-
zen del učno-vzgojnega načrta. Namen je, da
otroci sosednjih šol med seboj tekmujejo, da se
boljši učenci na tem področju pokažejo tudi na
višjem nivoju. Veseli me, da je udeležba tudi
letos dobra, za kar so poleg staršev zaslužni
učitelji športne vzgoje na osnovnih šolah, ki
znajo otroke motivirati, da so telesno aktivni,”
je povedala Ines Hižar, vodja športnih progra-
mov na Zavodu za šport in prireditve Medvo-
de. Otroci kros vzamejo še kako zares in osvo-
jena medalja je za marsikaterega učenca sploh
njegova prva, velika motivacija za naprej. Do-
bri motivatorji morajo biti v teh časih tudi uči-
telji športne vzgoje. ”Učence motiviramo
predvsem z igro. Vse se da na lep način in z
lepo besedo. Imamo različne vrste aerobne
vadbe, tako da se za vsakega najde kaj. Otroci
se morajo ozavestiti, da je aerobna dejavnost
zanje pomembna, tako sedaj kot v kasnejšem
življenju. Bistvo je, da delamo postopoma,
kontinuirano skozi vsa leta šolanja,” je povedal
Matjaž Ovsenek, profesor športne vzgoje, ki
uči na Osnovni šoli Simona Jenka Smlednik in

je bil na krosu tudi v vlogi starterja. Na vpra-
šanje, kako dobro so učenci na splošno pri-
pravljeni, pa je odgovoril: ”Dosti je takšnih, ki
so dokaj slabo kondicijsko pripravljeni, nekaj
pa tudi takih, ki izstopajo po dobri pripravlje-

nosti. To so večinoma tisti, ki trenirajo, se
ukvarjajo še s kakšnim drugim športom, kjer je
kondicija pomembna. Opažam, da ni več sredi-
ne.”

Maja Bertoncelj

Šport in rekreacija
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Na krosu največ medalj v Pirniče
Na občinskem prvenstvu v krosu je nastopilo 386 učencev. V Pirniče osemnajst medalj.

Občinsko prvenstvo v krosu so odprli prvošolci. Starter Matjaž Ovsenik jim je pojasnil, kje poteka proga. 

Cicibani na rolkah
in rolerjih

Tacen - Športno društvo ŠRC Preska Med-
vode je 4. oktobra na policijskem poligonu v
Tacnu organiziralo tekmovanje v teku na
rolkah in rolerjih za nagrado Ciciban. Naj-
mlajši, rojeni leta 2003 in mlajši, so se na
rolerjih pomerili v spretnostni vožnji, mlajši
cicibani, rojeni leta 2001 in 2002, so rolali
na progi dolgi 800 m, cicibani, rojeni leta
1999 in 2000, pa so se pomerili v teku na
rolkah, in sicer na 1200 m dolgi progi. Zma-
gali so: Peter Avguštin (Medvode), Maruša
Kos (Dol), Anže Gros (Medvode), Urša
Mazi, Jaka Mazi (oba Dol) in Pija Galof
(Medvode).  M. B. 

Rezultati: 1. razred: deklice: 1. Laura Knific (Preska), 2. Maruša Bergant (Pirniče), 3. Pika
Vidic (Preska); dečki: 1. Tim Šubej, 2. Janez Kobe (oba Pirniče), 3. Luka Hafner (Medvode);
2. razred: deklice: 1. Nika Murovec (Preska), 2. Nika Prosen (Vodice), 3. Nika Galof (Pre-
ska); dečki: 1. Maj Mis (Pirniče), 2. Simon Jakofčič Smrekar (Vodice), 3. Tilen Šlibar (Pre-
ska); 3. razred: deklice: 1. Patricija Zakrajšek, 2. Lina Bertoncelj (obe Preska), 3. Jona Dež-
man (Pirniče); dečki: 1. Jakob Lazar (Preska), 2. Tilen Podlogar, 3. Žan Janev (oba Medvo-
de); 4. razred: deklice: 1. Brina Vozelj, 2. Klara Rozman, 3. Maja Turinek (vse Pirniče); deč-
ki: 1. Miha Berce (Vodice), 2. Matic Božič (Pirniče), 3. Miha Malovrh (Medvode); 5. razred:
deklice: 1. Petra Sešek (Pirniče), 2. Estera Jezeršek, 3. Lucija Šušteršič (obe Preska); dečki:
1. Timotej Rozman (Pirniče), 2. Nik Lukšič (Preska), 3. Tine Hren (Pirniče); 6. razred: de-
klice: 1. Maja Plaznik (Pirniče), 2. Nika Gros (Preska); 3. Ula Einfalt (Smlednik); dečki: 1.
Jan Špenko (Vodice), 2. Nejc Vilar (Preska), 3. Kristjan Rozman (Smlednik); 7. razred: de-
klice: 1. Lara Ivanuša (Medvode), 2. Eva Dežman (Pirniče), 3. Ana Trobec (Medvode); deč-
ki: 1. Timotej Pevec (Pirniče), 2. Rok Štirn (Medvode), 3. Jernej Jelovšek (Vodice); 8. raz-
red: deklice: 1. Anja Plaznik (Pirniče), 2. Nina Žavbi Kunaver (Smlednik), 3. Teja Rebolj
(Pirniče); dečki: 1. Anže Iglič (Vodice), 2. Jaka Dernovšek (Pirniče), 3. Tomaž Humar (Vo-
dice); 9. razred: deklice: 1. Lara Janežič (Vodice), 2. Anja Žavbi Kunaver (Smlednik), 3. Pa-
tricia Teraž (Preska); dečki: 1. Nejc Resnik (Preska), 2. Luka Janežič (Vodice), 3. Žiga Cerar
(Smlednik).
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Zbogom

...naj počivajo v miru.

tiskarski škratje...

Smlednik - Na Starem gradu nad Smledni-
kom je v soboto, 26. septembra, že desetič po-
tekalo državno prvenstvo v gorskih tekih za
osnovne in srednje šole. Za naslov državnega
prvaka se je po stezah okrog gradu borilo dve-
sto dvajset osnovnošolcev in sedemdeset dija-
kov.

Učenci osnovnih šol so tekli na kilometer in
pol dolgi progi, dijaki na kilometer daljši, obe
pa sta se začeli na ploščadi pod Starim gradom
in sta tekmovalce popeljali mimo zgornjega
parkirišča proti Tilnu nad Repnjami. Pred pr-
vim spustom so zavili levo v hrib in se do par-
kirišča vrnili po razgibanem grebenu. Od tam
je mlajše čakal le še vzpon do štartno-ciljnega
prostora, starejši pa so se morali pred oddihom
spopasti še z drugim zgoraj opisanim krogom.
Domači športniki so bili spet zelo uspešni.
Maja Plaznik je postala državna prvakinja med
mlajšimi učenkami, Anja Plaznik je bila druga
med starejšimi, njuna OŠ Pirniče pa je s po-
močjo Klare Rozman in Irene Ileršič v katego-
riji učenk osvojila prvo mesto v ekipnem tek-
movanju osnovnih šol. Med dijakinjami se lah-
ko z naslovom državnih prvakinj pohvalita Lea
Einfalt, ki je bila najboljša v kategoriji mlajših,
in Katja Kozjek v kategoriji starejših dijakinj.

Fantovsko čast je s tretjim mestom med mlajši-
mi dijaki rešil Matic Plaznik.

Območje Starega gradu je pred desetletjem
pritegnilo Toma Šarfa, predstavnika Združenja
za gorske teke pri Atletski zvezi Slovenije in
organizatorja tekov na Šmarno goro. Učitelje
športne vzgoje na OŠ Smlednik je prosil za
organizacijo državnega prvenstva. ”Sprejeli
smo jo za eno leto, dve, tri - no, zdaj jih je že
deset,” se pošali Stanka Grah, vodja šestčlan-
skega organizacijskega odbora. Uspešnost do-

mačih tekmovalcev je plod načrtnega dela, saj
junija in septembra učenci vse sončne ure
športne vzgoje preživijo na Starem gradu. ”Na
tekmovanje prijavimo vse učence med petim in
devetim razredom, ki si tega želijo. Če progo
pretečejo, jih nagradimo z dobro prvo oceno v
novem šolskem letu,” priprave na prvenstvo
razlaga Grahova, ki bo s kolegi, kljub napo-
rom, ki jih to zahteva, organizacijo prevzela
tudi prihodnje leto. 

Peter Košenina

Desetič za naslove državnih prvakov
Na državnem prvenstvu v gorskih tekih za osnovne in srednje šole v Smledniku se je zbralo 

skoraj tristo mladih gorskih tekačev.

Start tekme je njen najrazburljivejši del. Starejši učenci so se takole podali na kilometer in pol dolgo progo.
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Častitljiv jubilej malega Britanca
Avtomobilska znamka mini je pred kratkim srečala abrahama.

Znamka Mini je pred kratkim
dopolnila svojo petdeseto obletni-
co. Pred petdesetimi leti je britan-
ski avtomobilski koncern BMC
javnosti razkril rezultate svojega
projekta, ki je predvideval razvoj
novega in revolucionarnega kom-
paktnega avtomobila. Vidik
zmanjševanja porabe goriva je pri
razvojnih inženirjih avtomobilske
industrije ključno vlogo igral že
petdeset let nazaj. V letu 1959 sta
imela sueška kriza in racionalno
ravnanje z gorivom velik pomen
za razvoj v avtomobilski industri-
ji. Upravni odbor BMC je obliko-
valcu Alecu Issigonisu predstavil
jasne smernice: omejena prosto-
rnost v Miniju mora biti izrabljena
kreativno, avto mora sprejeti do
štiri potnike in zagotoviti odlično
upravljanje ter majhno porabo go-
riva. Do leta 1962 - v treh letih od
prihoda na trg - je proizvodnja vo-
zil Mini že presegla 200.000 enot
na leto. 

Ko so bogate in slavne osebnosti
iz javnega življenja (Peter Sellers,
The Beatles, Brigitte Bardot, Clint
Eastwood, lord Snowdon, Twigg

in številni drugi) Mini enkrat po-
svojile kot svoj priljubljeni avto-
mobil za vožnjo po mestu, je ta hi-
tro prerasel v simbol celotne ge-
neracije. V naslednjih letih je
Mini postal ikona, blagovna

znamka s tradicijo in šarmom, ki
je navduševala vse generacije. Po
priključitvi blagovne znamke Ro-
ver marca 1994 se je sedanji last-
nik BMW odločil, da bo znova
oživil tradicijo blagovne znamke

Mini. Ponovno rojstvo je bilo
uspešno, zahvaljujoč tudi moderni
obliki, ki je izkazuje spoštovanje
svojemu predhodnemu statusu
ikone. 

Matjaž Gregorič

● AVTO SERVIS 
● AVTO OPTIKA 
● AVTO PRALNICA 
● VULKANIZERSTVO
● SHRANJEVANJE GUM 
● POLNJENJE KLIMATSKIH NAPRAV
● PRODAJA JEKLENIH IN ALU PLATIŠČ
● POLIRANJE
● KEMIČNO GLOBINSKO ČIŠČENJE

VELIĆ

Delovni čas:
pon. - petek: od 8. do 18. ure
sobota: od 8. do 15. ure
Stanežiče 52, , 1000 Ljubljana
telefon: 512 80 22
mobitel: 041 382 507

ac.velic@siol.net
www.ac-velic.si
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AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Splošni
servis vozil

■ Diagnostika vseh
tipov vozil!

■ Servis klimatskih
naprav!

■ Bosch servis!
Tel.: 01/36-11-279

GSM: 041/56-83-53
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.

Matja` Hartman s.p.,
Hafnerjevo nas. 91, 4220 [kofja Loka

tel.: 04 513 88 30 ali 031 775 401

PRODAJA, MONTA@A
IN VZDR@EVANJE:
- GARA@NIH
- vhodnih
- stranskih
- protipo`arnih
- kletnih vrat

POOBLA[^ENI
PRODAJALEC

GARA@NA VRATA
na motorni pogon 
z daljinskim upravljanjem
in monta`o
`e za 199.900 SIT*
834,17 EUR 
z vklju~enim 8,5% DDV-jem

*Cena velja do 30.4.2006.

AKCIJA
GARAŽNA VRATA

na daljinsko upravljanje
z montažo in DDV

že od 929 EUR dalje

Sotočje tudi na www.gorenjskiglas.si
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Dostavnik z elektriko
Iveco je poslal na preizkušnjo prvih deset vozil Daily z električnim pogonom. 

Iveco je v Braziliji predstavil prototip do-
stavnega Dailyja z električnim pogonom.
Gre za nadaljevanje projekta na osnovi dol-
goletnih izkušenj z električnimi pogonskimi
sklopi, ki segajo v leto 1986. Prototipno vo-
zilo je narejeno na osnovi različice Daily
55C in je opremljeno s tremi baterijami, ki
ne potrebujejo vzdrževanja in jih je mogoče
v celoti reciklirati. Poleg tega je električni
daily opremljen s sistemom, ki pri zaviranju
ustvarja kinetično energijo in jo pretvarja v
električno, deluje pa podobno kot sistem
KERS pri dirkalnikih Formule 1. Vozilo z
enim polnjenjem lahko prevozi do 100 kilo-
metrov poti in doseže najvišjo hitrost do 70
kilometrov na uro. Prvih deset preizkusnih
vozil bodo uporabljali pri brazilskem pod-
jetju Itaipu Binacional, ki sodeluje v projek-
tu, in še nekaterih drugih partnerjih. Po
končanem preizkusnem obdobju naj bi bil
električni Iveco v nekoliko drugačni izvedbi
predvidoma v začetku prihodnjega leta zrel
za serijsko proizvodnjo.

Matjaž Gregorič

Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 51
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Novi Škoda

POPOLNA PONUDBA
NA ENEM MESTU:

■ ■ filtri
■ ■ olja
■ ■ svečke
■ ■ jermena
■ ■ napenjalci
■ ■ brisalci
■ ■ akumulatorji

■ ■ aditivi
■ ■ deli zavor
■ ■ okr. pokrovi
■ ■ žarnice
■ ■ vžigalni kabli
■ ■ vodne črpalke

☎: 01/ 361 30 76
051/ 615 877

NOVO V MEDVODAH
preselili smo se

UGODNE CENE 
sintetično olje že 
od 4,90 € za liter

TRGOVINA MEDVODE
ODSLEJ NA

GORENJSKI CESTI 3
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Prihodnje leto 
novi Nissanov malček
Japonski Nissan Motor je s prvimi skica-

mi razkril podobo novega globalnega kom-
paktnega avtomobila. Čeprav je novinec še
zavit v tančico skrivnosti, naj bi ga začeli
že marca prihodnje leto prodajati na Taj-
skem, kasneje pa bo naprodaj v več kot 150
državah. Hkrati so objavili, da bo to prvi
ekološki avtomobil na Tajskem, kjer sicer
že vzpodbujajo energijsko učinkovita vozi-
la. Kdaj bo novi Nissanov malček doseg-
ljiv evropskim kupcem in kakšne so njego-
ve tehnične lastnosti, še ni znano.  M. G.
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Trajno odstranjevanje dlak
STM tehnologija omogoča trajno odstranjevanje dlak z uporabo ra-
diofrekvence in optične svetlobe. Z uporabo teh dveh energij
dosežemo termalno poškodbo mešička in generativnih celic dlake,
kar posledično pomeni trajno odstranitev dlak (tudi svetlih, tankih,
rdečih dlak in dlak v fazi sivenja).

Koža brez aken
Zaradi razmnoževanja bakterij, ki ga povzročijo čezmerna količina
loja in poroženele celice, nastanejo vnetja, katerih rezultat so akne.
Z ElosTM tehnologijo povzročimo oksidacijo in poškodbo prostih
radikalov v lojnicah, zmanjšamo število bakterij in delovanje žleze
lojnice ter zmanjšamo velikost por. Tako uničimo akne in
izboljšamo teksturo kože.

Pomlajevanje kože
Pigmentne (sončne, starostne pege ter tatooji) in vaskularne
nepravilnosti (teleangiektazija, rozacea, angioma ...) so posledica
starosti, poškodb zaradi sonca ter drugih genetskih faktorjev in

vplivov okolja. Zmanjšanje takih nepravilnosti je cilj obnavljanja kože
z ElosTM tehnologijo. Izboljšanje teksture kože, kot so gubice in gro-
ba koža, pa je opazno že med samim izvajanjem tretmaja.

Učvrstitev kože
S spodbujanjem tvorbe novega kolagena in elastina z
ElosTM tehnologijo dosežemo lipolitičen učinek. S tretma-
jem gladimo tako fine kot globoke gubice, usahle podočn-
jake in veke, učvrstimo kožo na podbradku, vratu, čeljusti,
rokah in trebuhu.

Estyle omogoča: trajno odstranjevanje dlak, 
zdravljenje aken, pomlajevanje kože, učvrstitev kože

ElosTM tehnologija
- omogoča večjo varnost neinvazivnih posegov,
- zmanjša možnost stranskih učinkov,
- posegi so manj boleči.

V kozmetičnem salonu Ornela 
lasersko odstranjevanje dlak

Kozmetični salon Ornela, Donova cesta 2, Medvode, 
naročanje: 01/3611 504 in 040/275 572, 
delovni čas: ponedeljek - petek od 9. do 19. ure, 

sobota od 9. do 13. ure

Oktober je mesec, s katerim spet začenjamo z laserskim odstranjevanjem dlak in raznih kožnih nepravilnosti.
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Medvoško gostišče Na klancu, ki je s svo-
jo dolgoletno tradicijo poznano daleč

naokoli, je po letu in pol znova odprto. V
gostišču se lahko pohvalijo s pestro ponudbo,
ki vsebuje odlična kosila, testenine, mesne
jedi, različne solate, za sladokusce so na voljo
sladice ... Med tednom za vas pripravljajo
okusne malice in kosila, če pa vam ob vse
bolj natrpanih delavnikih zmanjkuje časa, pa
lahko za obisk prenovljenega gostišča izkoris-
tite konec tedna in se pustite razvajati ob do-
bri hrani. Takrat so na voljo sobotna in
nedeljska kosila, presenetili vas bodo s hiš-

nim zrezkom in jagnječjo kračo ... Njihova
ponudba vsebuje tudi pice, nad njimi pa
bodo verjetno navdušeni tudi najmlajši.

Za boljše počutje gostov so ambient
gostišča prenovili, za še večji občutek do-
mačnosti pa poskrbi prijazno in ustrežljivo
osebje. ‘Osvežili’ so tudi podobo prenočišč,
skupaj imajo na voljo kar 32 postelj.

Gostišče Na klancu vas znova pričakuje
Prenovljeno gostišče Na klancu je po letu in pol znova odprlo svoja vrata. 

Pokusite odlična kosila, presenetili vas bodo tudi s hišnim zrezkom in jagnječjo kračo ...

Gostišče in penzion Na klancu
Gorenjska cesta 13, 1215 Medvode

Tel.: 01 361 82 55

Obiščete jih lahko vsak dan od 7. do 23. ure, 
ob nedeljah pa imajo odprto do 22. ure. Vabljeni!
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V mesecu oktobru in novembru vam ob negi obraza  
podarimo globinsko nego z ultrazvočnim aparatom, 
ki bo vašo kožo naredil bolj sijočo, čvrsto in napeto.






